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UNITED STATES DISTRICT COURT

FOR THE CENTRAL DISTRICT OF CALIFORNIA

Lh:Z Hd €20 Elie

December 2007 Grand Jury

UNITED STATES OF AMERICA,
Plaintiff,
V.

ITZHAK ABERGIL,

aka Itzhak Abergel,

aka Yitzhak Abergel,

aka the Friend,

aka the Big Friend,

aka the Man From the

South,

MEIR ABERGIL,

aka Meir Abergel,
SASSON BARASHY,

aka Sasson Barashi,
YORAM EL-AIL,

aka Yoram Alal,

aka the Wounded,
MOSHE MALUIL,

aka Eliyahu Ben Naim,

aka Eli Adawi,

aka Yochay Malul,

aka Shimon Ohana,

aka Moses Malul
ISRAEL QZIFA,

aka Israel the Tall,

aka the Tall One,
LUIS SANDOVAL,

aka Barney Twin,

aka Hog,

Defendants.

)
)
)
)

B o R U I R

No. CR 04-373(B)-R

[18 U.S5.C. § 1962(d): Racketeer
Influenced and Corrupt
Organizations Conspiracy;

18 U.8.C. § 371: Consgpiracy

to Commit Extortion; 18 U.S.C.

§ 894: Ccollection of Extensions
of Credit by Extortionate Means;
18 U.8.C. § 1951: Interference
with Commerce by Threats of
Violence; 18 U.S.C. § 1956{(h):
Conspiracy to Commit Money
Laundering; 18 U.S.C.

§ 1956 (a) (1) {B): Laundering of
Monetary Instruments; 18 U.S5.C.
§ 1957: Engaging in Monetary
Transactions in Property Derived
from Specified Unlawful Activity;
18 U.5.C. §§ 1959(a) (1), (a)(5):
Violent Crimes in Aid of
Racketeering Activity; 21 U.S5.C.
§ 846: Conspiracy to Distribute
MDMA; 21 U.S.C. § 952{a):
Importation of Controlled
Substances; 21 U.&5.C.

§ 963: Conspiracy to Import
Controlled Substances; 18 U.S8.C.
§ 2: Aiding and Abetting ;.
Causing an Act to Be Donel]
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The Grand Jury charges:
COUNT ONE
[18 U.S.C. § 1962{(d)]
RICO_CONSPIRACY
A. THE RACKETEERING ENTERPRISE

At times relevant to this Second Superseding Indictment:

1. Defendants ITZHAK ABERGIL, also known as (“aka”) Itzhak
Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend,
aka the Man From the South (“ITZHAK ABERGIL”), MEIR ABERGIL, aka
Meir Abergel (“MEIR ABERGIL”), SASSON BAﬁASHY, aka Sasson Barashi
(“BARASHY"”), YORAM EL-AL, aka Yoram Alal, aka the Wounded {(“REL~
AL"), and others known and unknown to the Grand Jury, were
members and associates of a criminal organization engaged in,
among other things, bank embezzlement, extortion, kidnaping, and
money laundering. At all relevant times, this criminal
organization contained members and associates of the “Abergil
Family” and the “Jerusalem Network.” This criminal organization
operated in the Central District of California and elsewhere.

2. The criminal organizaticn, including its leadership,
membership and associates, constituted an "enterprise, " as
defined by Title 18, United States Code, Section 1961 (4)
(hereinafter '"the Enterprise"”), that is, a group of individuals
associated in fact. The Enterprise constituted an ongoing
crganization whose members functioned as a continuing unit for a
common purpose of achieving the objectives of the Enterprise.

The Enterprise was engaged in, and its activities affected,

interstate and foreign commerce.
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B. GENERAL BACKGROUND OF THE RACKETEERING ENTERPRISE

At times relevant to this Second Superseding Indictment:

1. The Abergil Family was among the most powerful crime
families in Israel. The Abergil Family engaged in bank
embezzlement, loan sharking, money laundering, and illegal
gambling in California, Florida, other parts of the United
States, Israel, and Europe. Although the Abergil Family was
comprised of relatively few members, it wielded substantial power
among other Israeli crime families because of its propensity for
violence in Israel and around the world.

2. The Jerusalem Network was a powerful criminal
organization that conducted loan sharking, extortion, money
laundering, and illegal gambling in Israel and Europe, and has
wérk@d to expand its influence over illegal activity conducted in
other parts of the world including California, Nevada, Florida,
and other parts of the United States. The Jerusalem Network was
formed through alliances and associations with crime families in
Israel. It has gained influence in the United States by
cultivating ties with criminal elements in California, Florida,
and Nevada, members of the business and legal community, as well
as Israeli-born business persons, some of whom have been
victimized by extortion rackets jointly controlled by the
Enterprise.

3. Members and associates of the Jerusalem Network and the
Abergil Family, including defendant ITZHAK ABERGIL, defendant
MEIR ABERGIL, and defendant BARASHY, 7joined forces and were
jointly involved in the largest bank embezzlement scheme in the

history of Israel. As the Abergil Family is more powerful than
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the Jerusalem Network, members and associates of the Enterprise
followed the directives of defendant ITZHAK ABERGIL. The
Enterprise engaged in illegal activities in the United States, in
part, as an attempt to launder the proceeds from the embezzlement
of funds from bank accounts in Israel and their respective
illegal gambling and loan sharking activities in Europe and
Israel. Members and assoclates of the Enterprise conducted
extortion, loan sharking, and money laundering in California,
Nevada, Florida, other parts of the United States, Israel, and
Eurore.

4. Defencant ITZHAK ABERGIL was the leader of the Abergil
Family and the Enterprise. To further the power and influence of
the Abergil Family, defendant ITZHAK ABERGIL conducted criminal
activities in Israel and around the world through the use of, and
alliances with, other criminal organizations based in Israel,
including the Jerusalem Network. For instance, the Abergil
Family allied itself with the Jerusalem Network in order to
embezzle millions of dollars worth of funds from the Tel Aviv
Trade Bank located in Israel and, later, to loan part of these
embezzled funds to businessmen in the United States and to extort
repayment of these loans from the businessmen.

5. Defendant MEIR ABERGIL, the brother of defendant ITZHAK
ABERGIL, aided defendant ITZHAK ABERGIL in running the Abergil
Family and the Enterprise. Defendant METIR ABERGIL, among others,
was respensible for handling the finances of the Abergil Family,
including collecting debts owed to the BAbergil Family.

6. Co-conspirator Gabriel Benharosh (“Benharcsh”) was

among the highest ranking members of the Jerusalem Network and

FIS




Lot o I e e+ O L = I

O Y
[ R

14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
77
28

the Enterprise. Benharosh directed the criminal activities of
other members and associates of the Jerusalem Network, including
defendant BARASHY, defendant EL-AL, and co-conspirator Hai
Waknine (“Hai Waknine”)}. Benharosh made loans of monies
belonging to the Enterprise tc businessmen in the United States.
Benharosh also updated defendants ITZHAK ABERCGIL and MEIR ABERGIL
about the joint criminal activities of the Enterprise.

7. Defendant BARMSHY, defendant EL-AL, Hai Waknine, and
others known and unknown to the Grand Jury, were part of and were
directly associated with the Enterprise. Defendant BARASHY and
Hai Waknine made loans of moniesg belonging to the Enterprise to
businessmen in the United States. Defendant EL-AL was an
enforcer for the Enterprise who intimidated businessmen in the
United States in order to extort repayment of lcans provided to
the businessmen by defendant BARASHY and Hai Waknine, on behalf
of the Enterprise.

8. The Entexrprise promoted discipline among its members
and assocliates by the use of intimidation, violence, and threats
of vioclence against persons who pose a threat to the Enterprise.
The HEnterprise alsc used intimidation, violence, and threats of
viclence to maintain their positions of power among other Israeli
crime families. Persons who cooperated with law enforcement
authorities against the Enterprise were subject to intimidation,
violence, and threats of violence.

C. PURPOSES OF THE ENTERPRISE
1. Among the purposes of the Enterprise were the following:
2, Enriching the members and agsociates of the

Enterprisge through, among other things, embezzlement, extortion,
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loan sharking, and money laundering.

= Preserving, protecting, and expanding the power
of the Enterprise through the use of intimidation, violence, and
threats of violence.

c. Promoting and enhancing the Enterprise and the
activities of its members and associates.
D. MEANS AND METHODS OF THE ENTERPRISE

L. Among the means and methods by which the defendants and

ot
jny
0]

their associates conducted and participated in the conduct of
affalrs of the Enterprise were the following:

a. In Israel, defendant ITZHAK ABERCGIL, defendant MEIR
ABERGIL, defendant BARASHY, Benharosh, and cthers, would take
over the gambling debts that an individual named Ofer Maximov
(“Maximov”) owed to creditors. They thereafter would collect
these debts from Maximov and from his sister, Esther Alon.
Esther Alon would embezzle funds from the Tel Aviv Trade Bank
located in Israel (hereinafter “the embezzled funds”), in order
to pay off her brother’'s debts to defendant ITZHAK ABERGIL,
defendant MEIR ABERGIL, defendant BARASHY, and Benharosh. Some
of the embezzled funds would be deposited in bank accounts
controlled by defendant BARASHY and Benharosh. In order to
conceal the embezzied funds from the Israelil authorities,
defendant ITZHAX ABERGIL, defendant MEIR ABERGIL, defendant
BARASHY, and Benharosh would transfer the stolen money to co-
conspirator Assaf Waknine {“*Assaf Waknine”) and to others,
including to individuals in the United States. Defendant
BARASHY, Benharosh, and Hai Waknine would use the embezzled funds

to engage in loan sharking activities by making loans to
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individuals in the United States, including Eliyahu Hadad
(“Hadad”) and Yosef Atia (“Atia”) in Miami, Florida, and to Viken
Keuylian (“Keuylian”) in Los Angeles, California. After the
funds were transferred to the individuals in Florida and
California, and to Assgaf Waknine, defendant ITZHAK ABERGIL,
defendant MEIR ABERGIL, defendant BARASHY, defendant EL-AL, and
others, would use intimidation and threats of viclence tc collect
repayment of the money.

D. In order to conceal it from law enforcement
authorities, the Enterprise would provide approximately
$1,350,000 in United States currency from the embezzled funds to
Assaf Waknine in Israel. After the funds were transferred to
Assaf Waknine in Israel, defendant ITZHAK ABERGIL, defendant MEIR
ABERGIL, defendant BARASHY, defendant EL-AL, and others, would
use intimidation and threats of viclence against Assaf Waknine to
collect repayment of the money from Assaf Waknine.

c. Members of the Enterprise and their associlates
would use, attempt to use, and conspire to use extortion,
affecting interstate and foreign commerce, for the purpose of
generating and acquiring money and other things of value.

4. Members of the Enterprise and their associates
would commit, attempt to commit, and threaten to commit physical
actg of violence, kidnaping, and extortion to protect and expand
the criminal operaticns of the Enterprise.

e. Members of the Enterprise and their associates
would promote a climate of fear through threats of physical
viclence against individuals and in retaliation for failure to

pay legal and illegal debts. Members and their associates would
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commit such acts: (i) to enrich the Enterprise and its associates
and members by acguiring things of value including cash, luxury
vehicles, and real estate; {ii}) to enforce discipline and lovalty
among associates and members of the Enterprise; {iii) to protect
the Enterprise and its associates and members from retaliation by
others, and from detection, apprehension, and prosecution by law
enforcement; and (iv) to promote and enhance the reputation and
standing of the Enterprise and its associates and members.

f. Defendant ITZHAK ABERGIL, the principal leader of
the Enterprise, would direct other members of the Enterprise in
carrving out unlawful and other activities in furtherance of the
conduct of the Enterprise’'s affairs.

g. Defendant MEIR ABERGIL, a leadexr of the
Enterprise, would direct other members of the Enterprise in
carrying out unlawful and other activities in furtherance of the
conduct of the Enterprise’s affairs. Defendant MEIR ABERGIL
would approach Maximov in Israel about repayment of debts Maximov
owed to the Enterprise, and would receive in return the embezzled
funds that he knew had been embezzled from the Tel Aviv Trade
Bank in Israel. Defendant MEIR ABERGIL also would receive from
Hai Waknine repayment of the embezzled funds that the Enterprise
provided to Assaf Waknine.

h. Benharosh, a leader of the Enterprise, would
direct other members of the Enterprise in carrying out unlawful
and other activities in furtherance of the conduct of the
Enterprise’s affairs. Benharosh would align a faction of the
Jerugsalem Network with the Abergil Family.

i. Defendant BARASHY, defendant EL-AL, and Hai
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Waknine would participate in unlawful and other activities in
furtherance of the conduct of the Enterprise’s affairs.

4. After receiving embezzled funds in payment of
Maximov'’s debt owed to the Enterprise, defendant BARASHY, Hai
Waknine, and other members of the Enterprise would loan thosge
funds to individuals in the United States.

k. Defendant ITZHAK ARERGIL, defendant MEIR ARBRERGIL,
defendant EL-AL, defendant BARASHY, and other membesrs of the
Enterprise would collect repayment of loans that defendant
BARASHY and Hail Waknine made to individuals in the United States.

1. In order to intimidate victims, defendant ITZHAK
ABERGIL, defendant EL-AL, and other members of the Enterprise
would accompany defendant BARASHY in extorting the repayment of
loans from debtors in the United States.

m, Defendant BARASHY, defendant EL-AL, and other
members and associates of the Enterprise would then launder the
extortion proceeds back overseas to defendant MEIR ABERGIL,
defendant ITZHAK ABERGIL, Benharosh, and other members and
associates of the Enterprise.

E. TEE_RACKETEERING CONSPIRACY.

1. Beginning on an unknown date and continuing to in or
about September 2004, in Los Angeles County, within the Central
District of California, and elsewhere, defendant ITZBHAK ABERGIL,
defendant MEIR ARERGIL, defendant BARASHY, and defendant EL-AL,
together with others known and unknown to the Grand Jury, being
persong who were employed by and asscociated with the Enterprise,
which engaged in, and the activities of which affected,

interstate and foreign commerce, knowingly and intenticnally
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conspired to violate 18 U.S.C. § 1962{c), that is, to conduct and
participate, directly and indirectly, in the conduct of the
affairs of the Enterprise through a pattern of racketeering
activity, as that term is defined in Sections 1961(1) and 1961(5)
of Title 18, United States Code, consisting of multiple acts
indictable under the following provisicns of federal law:

a. Title 18 U.S5.C. § 894 {(collection of extensions
of credit by extortionate means);

b. Title 18 U.S.C. § 1951 (interference with commerce
by threats of wviolence)};

c. Title 18 U.S.C. § 1952 (a) (interstate and foreign
travel or transportation, or use of a facility in
interstate or foreign commerce, in aid of racketeering
‘enterprises) ;

d. Title 18 U.S.C. § 1956({a) (1) (B) {laundering of monetary
instruments) ;

e. Title 18 U.S.C. § 1956(h) (conspiracy to launder
monetary instruments) ;

£. Title 18 U.S5.C. § 1857 (engaging in monetary
transacticns in property derived from specified
unlawful activity);

and multiple acts involving extortion, which is chargeable under
California Penal Code §§ 519, 31, and 182.

2. It was part of the congpiracy that each defendant
agreed that a conspirator would commit at least two acts of
racketeering activity in the conduct of the affairs of the
enterprise.

. OVERT ACTS

1¢
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In furtherance of the conspiracy, the defendants, and other
co-conspirators known and unknown to the Grand Jury, committed
the following overt acts, among others, on or about the following
dates, within the Central District of California and elsewhere:

1. Beginning on or about March 6, 1997, to approximately
April 25, 2002, Esther Alon embezzled approximately 250 million
New Igsraeli Shekels (“NIS”) from the Tel Aviv Trade Bank to help
her brother, Maximov, cover his gambling debts owed to various
criminal groups in Israel, including the Enterprise. Esther Alon
caused the embezzled funds to be transferred to members of the
Enterprise, among others.

2. On Jznuary 21, 2002, in Israel, defendant BARASHY
directed that two bank checks totaling 1,980,000 NIS, worth
approximately $450,000 in United States currency, be deposited
into bank accounts controlled by defendant BARASHY.

3. On January 22, 2002, by telephone in Israel, unindicted
co-conspirators (“UC-1" and “UC-2") discussed Maximov delivering
bank checks approximating 300,000 NIS in increments of 100,000
NIs.

4. On January 22, 2002, by telephone in Israel, UC-I and
UC-2 discussed the fact that Benharosh was in charge of
collecting all of Maximov’s debts on behalf of all illegal
creditors.

5. On January 23, 2002, by telephone in Israel, UC-1 told
UC-2 that Benharosh wanted them to “protect” Maximov.

5. On January 24, 2002, in Israel, defendant BARASHY
caused 100,000 NIS to be deposited into a account under the

contrel of UC-1.

11
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7. On January 30, 2002, by telephcne in Israel, UC-2 told
a creditor of Maximov’'s that Benharosh wculd transfer 700,000 NIS
into the creditor’s account.

8. On January 31, 2002, Benharosh caused a 700,000 NIS
check made payable to a creditor of Maximov’'s to be drawn on his
“Amir Elad Limited” account at Bank Hapoalim.

9. In February 2002, by telephone, Benharosh spoke to

Maximov.

10. ©On February 3, 2002, defendant BARASHY and Benharosh

drove with Maximov to the Sheraton City Tower Hotel in Ramat-Gan,

Israel.

11. ©On February 3, 2002, defendant BARASHY and Benharosh
drove with Maximov te the David Citadel Hotel in Jerusalem,
Israel.

i2. On February 5, 2002, at the David Citadel Hotel,
Jerusalem, Israel, Benharosh met Maximov.

12. On February 5, 2002, defendant MEIR ABERGIL, UC-1,

Benharosh, and others met at the David Intercontinental Hotel in

Tel Aviv, Israel.

14. On February 6, 2002, UC-1 entered the lobby of the

David Citadel Hotel, Jerusgalem, Israel.

15. On PFebruary 7, 2002, defendant BARASHY reserved rooms
at the Inkbal Hotel in Jerusalem, Israel.

16. On February 11, 2002, Maximov departed Israel for
Romania.

17. On February 18, 2002, by telephone from Acapulco,

Mexico, Benharosh tcold UC-1 that Maximov needed to be held until

“he golve([d] his problems.”

iz
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18. ©On March 11, 2002, by telephone, defendant BARASHY and
Benharosh discussed a person who, on behalf of the Enterprise,
was watching Maximov in Bucharest, Romania.

19. On April 24, 2002, in Bucharest, Romania, Benharsosh
met with UC-1, Maximov, and others at the Marriott Grand Hotel.

20. On April 26, 2002, defendant BARASHY left Israel for
the Netherlands.

21. On April 27, 2002, Benharosh left Israel for the
Netherlands.

22, On April 28, 2002, defendant BARASHY and Benharosh
arrived in Miami, Florida, on Northwest Airlines Flight 57, and
met with Hai Waknine.

23. In May 2002, in Israel, co-conspirators gave Assaf
Waknine 31,350,000 in proceeds from the embezzlement from the Tel
Aviv Trade Bank.

24. On May 2, 2002, defendant ITZHAK ABERGIL and defendant
MEIR ABERGIL left Israel for Romania.

25. On May 2, 2002, from a bank in Mexico, Benharosh and
Hai Waknine wire-transferred $75,000 to Commercial Bank of
Florida, account number #XXYXXXXX91l, in the name of Hadad.

26. On or about May 3, 2002, Benharosh caused the transfer
cf $280,000 and $920,000, approximately, from a Bank Hapoalim
account in Israel, in the name of “Amir Elad,” to a Bank Hapoalim
account in Miami, Florida.

27. On or about May 5, 2002, in Miami, Florida, Benharosh
provided Hadad and Atia with approximately $250,000.

28. On May 6, 2002, in Miami, Florida, Benharcsh threatened

to kill Atia if he did not repay the $250,000 that had been

13
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leoaned to him on May 5, 2002.

29. ©On May 7, 2002, Renharosh gave Hadad a $250,000 check
drawn on a Bank Hapcalim account number XXXXXXX(006 in the name
“Amir Elad.”

30. On or about May 7, 2002, from a Bank Hapoalim account
in the name “Amir Elad,” Benharosh caused a wire transfer in the
amount of %500,000 to be sent to Comerica account number XXXXX238
an account belonging to Nettie Becker Escrow Company in Los
Angeles, California.

31. ©On May 9, 2002, from a Bank Leumi account in Jerusalem,
Israel, Benharosh caused a wire transfer in the amount of
$450,000 to be sent to the City National Bank account of 522
Landfair LLC, 400 North Roxbury Drive, Beverly Hills, California.

32. On May 10, 2002, Hai Waknine instructed an employee at
Nettie Becker Escrow Company to send a company check in the
amount of $500,000 to Exclusive, Inc., Los Angeles, California.

33. On May 13, 2002, Hai Waknine and Benharosh caused
$£500,000 to be deposited into Wells Fargo Bank, account number
XXXX-XXXX483, in the name of Exclusive, Inc.

34. On May 15, 2002, Maximov possessed the phone number of
defendant MEIR ABERGIL.

35. On May 22, 2002, Hai Waknine and Benharosh caused a
wire trangfer of $450,000 from the 522 Landfair LLC account at
City National Bank to Wells Fargo Bank, account number
KXXX-XX¥¥X483, in the name of Exclusive, Inc.

36. On June 28, 2002, Hai Waknine caused Hadad tc wire-
transfer %$45,000 from Commercial Bank of Florida, account number

EXXXKXXKE91, to Banco De Credito Del Peru, for the benefit of

14
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Enrigue Itamar Con Noldauer, account #HXXXXXXXXXXX154.

37. On July 15, 2002, Hai Waknine caused the Commercial
Bank of Florida to process check #929, in the amount of $18C,000,
drawn on Commercial Bank of Florida, account number HXEXXXXX891L,
in the name of Hadad.

38. On July 15, 2002, Hal Waknine caused the Commercial
Bank of Florida to issue cashier’s check number #086218, in the
amount of $180,000, and made payable to the client trust account
of a California attorney.

39. ©On July 25, 2002, Hai Waknine caused check #2979, in the
amount of $80,000, drawn on Commercial Bank of Florida, account
number #XXXXKXXXE891, in the name of Eli Hadad, to be made payable
tc the client trust account of a California attorney.

40. On or about December 1, 2002, by telephone, defendant
ITZHAK ABERGIL, Benharosh, and a female discussed the testimony
of Maximov and that Maximov stated that he was not kidnaped.

41, On December 2, 2002, Hai Waknine purchased round trip
airline tickets for defendant MEIR ABERGIL and for himself in
order to travel from Acapulco, Mexico, to Mexico City, Mexico.

42. On December 3, 2002, defendant MEIR ABERGIL and Hai
Waknine traveled together from Acapulco, Mexico, to Mexico City,
Mexico and then returned to Acapulco, Mexico.

43. On February 12, 2003, Hai Waknine caused check number
#413, in the amount of $174,983, drawn on City National Bank,
acoount number #XXXX705, a Califcrnia attorney’s client trust
account, to be made payable to “Gabriel Harroch.”

44, On April 3, 2003, defendant ITZHAK ABERGIL and an

unindicted co-conspirator (*UC-3") arrived in Miami, Florida on
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Swiss Air Flight 64 from Zurich, Switzerland.

45, On April 13, 2003, defendant EL-AL arrived in Atlanta,
Georgia, aboard Delta Airlines flight #1023 from Madrid, Spain.

46. On April 13, 2003, defendant EL-AL arrived in Los
Angeles, California, abocard Delta Airlines f£light #459 from
Arianta, Georgia.

47, On April 14, 2003, by telephone in Las Vegas, Nevada,
Benharosh instructed defendant BARASHY that Benharosh had sent
defendant EL-AL to Leos Angeles to collect money.

48. On April 21, 2003, by telephone, defendant BARASHY and
Hai Waknine confirmed plans to travel from Los Angeles,
California, to Miami, Florida, the following day.

49. On April 21, 2003, by telephone, defendant BARASHY and
Benharosh discussed defendant ITZHAK ABERGIL being in Miami,
Florida, waiting for defendant BARASHY tc arrive. Benharosh
directed defendant BARASHY to update defendant ITZHAK ABERGIL.

50. On April 21, 2003, in Miami, Florida, defendant ITZHAK
ABERGIL obtained a driver’s safety certificate from the State of
Florida.

51. ©On April 23, 2003, defendant BARASHY and Hai Waknine
arrived in Las Vegas, Nevada, abcard America West flight #878
from Los Angeles, Califormia.

52. On April 24, 2003, defendant BARASHY, defendant EL-AL,
and Hai Waknine arrived in Miami, Florida, aboard America West
flight #5592 from Las Vegas, Nevada.

53. On April 24, 2003, by telephone, defendant BARASHY
updated Benharosh by telling Benharosh that defendant TTZHAK

ARERGIL was there and defendant ITZHAK ABERGIL knew his fob.

i6
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54, On April 24, 2003, by telephone, defendant ITZHAK
ARERGIL instructed defendant BARASHY to tell Hadad that defendant
ITZHAK ABERGIL did not care with whom Hadad was friendly, that
defendant ITZHAK ABERGIL was friendly with Benharosh, and that
Hadad should bring the money he owed.

55. On April 24, 2003, by telephone, defendant BARASHY and
Hai Waknine spoke to defendant ITZHAK ABERGIL about the
collection of money from Hadad and how Hadad had put up his house
as collateral for debts owed to the Enterprise.

56. On April 24, 2003, by telephone, defendant BARASEY told
Benharosh that defendant ITZHAK ABERGIL settled the collection of
money from Hadad, and that Hadad tock responsibility for the
debts owed by Hadad and Atia to the Enterprise.

57. On April 25, 2003, in the lobby of the Sheraton Bal
Harbour Hotel, Bal Harbour, Florida, defendant ITZHAK ABERGIL,
defendant BARASHY, defendant EL-AL, and others met with Hadad.

58. On April 25, 2003, defendant BARASHY and ¥Mal Waknine,
in the company of Hadad, entered the SunTrust Bank Building on
Holliywood Boulevard, Hellywood, Florida.

$9. On April 25, 2003, by telephone, defendant BARASHY told
Benharosh that Hadad would pay *the entire fund, every shekel
that you gave him, and he signed his house.” Benharosh then
instructed defendant BARASHY to update defendant ITZHAK ABERGIL
on Hadad's agreement to pay the money owed to the Enterprise.

§0. On Apxril 25, 2003, by telephone in Miami, Florida,
defendants BARASHY and EL-AL spoke to Benharosh about obtaining
a check and about defendant EL-AL’'s excitement over defendant

ITZHAK ARERGIL being present with them.
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61. On Apxil 25, 2003, by telephcne, Hai Waknine left a
voicemall message on the home answering machine of Keuylian.

62. On April 27, 2003, defendant BARASHY arrived in Las
Vegas, Nevada, aboard America West flight #774 from Miami,
Florida.

63. On April 28, 2003, defendant EL-AL and Hal Waknine
vigited Keuyiian at his place of business in and around Beverly
Hills, California.

64. On April 29, 2003, by telephone, Benharosh told
defendant BARASHY to tell Keuylian that Keuylian should stand by
his word and pay the debt. |

65. On Apxril 29, 2003, by telephone, defendant BARASHY
urged Keuylian’s father to pay off his debt to Benharosh and told
Keuylian’s father that Keuylian would have to answer to Benharosh
even though defendant BARASHY did not like that Keuylian’'s father
had received threats against both himself and his family.

66. On April 25, 2003, by telephone, defendant BARASHY told
Hai Waknine that Keuylian said that Keuylian deposited $650,000
in a bank in order to pay Benharosh and that Hail Waknine
threatened to kill Keuylian’'s wife and son.

67. On April 30, 2003, Hail Waknine caused a $652,852 wire
trangfer to issue from Wells Fargo Bank, account number
FELXXKXXX73¢, in the name of “Keuylian Children‘s Trust,” to City
Naticonal Bank, account number #XXXX705, a California attorney’s
client trust account.

68. On May 1, 2003, by telephone, an unindicted co-
congpirator (“UC-4%} told defendant BARASHY that defendant EL-AL

and UC-4 did not consider Keuylian’s debt to have been paid, and
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that Hai Waknine did not consider the Keuylian matter to be
closed,

69. On May 1, 2003, by telephone, defendant BARASHY and
UC-4 discusgsed that Keuylian had given Hai Waknine $650,000 of
the $1.6 million that Keuylian owed to Benharcsh. Defendant
BARASHY also told UC-4 that Keuylian would provide two cars to
Hal Waknine and one car to Benharosh.

70. On May 1, 2003, by telephone, defendani BARASHY and
Benharosh discussed that Keuylian still owed money and perhaps
should travel to Spain.

71. On May 2, 2003, by telephone, defendant BARASHY and
defendant EL-AL discussed their efforts in collecting money from
Keuylian.

72. ©On May 2, 2003, Hai Waknine caused check number #417,
in the amount of $652,812, to be drawn on City National Bank,
account number #XXXX705, a California attorney’s client trust
account, and made payable tc “Gabriel Harroch.”

73. On May 6, 2003, in Los Angeles, California, defendant
ITZHAX ABERGIL applied for a California Driver’s License in the
name “Ttzhak Abergel.”

74. On May 6, 2003, by telephone, defendant BARASHY told
his wife about getting a driver‘s license that day forxr the “Big
Friend.”

75. On May 6, 2003, Hali Waknine caused $45,000 to be wire-
transferred from Wells Farﬁo Bank, agcocunt number HXXXXXXXT36,
in the name “Keuylian Children’s Trust,” to City National Bank,
account number #XXXX705, a California attorney’s client trust

account.
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76. On May 7, 2003, Hai Waknine caused check number #418,
in the amount of $44,988, to be drawn on City Natiocnal Bank,
account number #HXXXX705, a California attorney’'s client trust
account, and made payable to “Gabriel Harroch.”

77. ©On May 10, 2003, by telephone, defendant BARASHEY told
Hai Waknine that defendant BARASHY would dissuade Keuylian’'s
father from going to the police.

78. On May 10, 2003, by telephone, defendant BARASHY told
Hai Waknine that Xeuylian’s father was not going tc the police.
Defendant BARASHY told Hail Waknine that Keuylian’s father cannot
tell the police anything.

79. On May 17, 2003, by telephone in Spain, Benharosh and
defendant BARASHY discussed that Hai Waknine owed money and that
Benharcsh and defendant RBARASHY needed to maintain pressure on
Hai Waknine in order to make Hail Waknine pay his entire debt.

8G. On May 17, 2003, by telephone in Spain, Benharosh,
and Hai Waknine discussed transferring $150,000 f£rom Hail
Waknine’s bank account to Benharosh’'s BBVA bank account in Spain.

81l. On May 18, 2003, by telephcne, defendant BARASHY and
Benharosh discussed that Hai Waknine had sent money to Benharosh,
and that Hai Waknine told defendant ITZHAK ABERGIL that Hai
Waknine would write a check by Friday.

82. On May 19, 2003, Hai Weknine arrived in Miami, Florida,
aboard America West flight #555 from lLas Vegas, Nevada.

83. On May 20, 2003, by telephone, Hal Waknine complained
to defendant BARASHY that Hadad only had $100,000 that Hadad was
prepared to give in twe installiments to Hai Waknine.

84. On May 21, 2003, by telephone, Benharosh told defendant
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BARASHY that Hali Waknine needed to bring him $2,000,000 and
Benharosh would see how much Hal Waknine still owed.

85. On May 21, 2003, by telephone in Spain, Benharosh tola
an unindicted co-conspirater that Benharosh’s partners were
defendant ITZHAK ARERGIL and defendant MEIR ARERGIL.

86. On May 22, 2003, by telephone in Spain, Benharcsh told
his wife that Maximov had received money from Benharosh and had
not paid it back.

87. On May 22, 2003, by telephone, defendant EL-AL told
Benharosh, in Spain, that Hai Waknine collected $100,000 in
Miami.

88. On May 22, 2003, by telephone in Spain, Benharosh told
defendant EL-AL that Hai Waknine promised defendant ITZHAK
ABERGIL that Hal Waknine would repay the money owed by Hai
Waknine to the Enterprise, and that defendant ITZHAK ABERGIL
should pressure Hai Waknine to repay the money.

89. On May 22, 2003, Hai Waknine and Beharosh caused a City
National Bank cashier’s check, dated May 21, 20023, in the amount
of $50,000, to be deposited in the client trust account of a
Florida attorney.

90. On May 27, 2003, Hal Waknine and Benharosh caused City
Naticnal Bank cashier's check HXXXXXX374, in the amount of
$500,000, made payable to “Gabriel Harroch,” to be deposited
in an account at the Banco de Andalucia in Spain.

91. On May 27, 2003, Hal Waknine and Benharosh caused City
National Bank cashier’s check #XXXXXX375, in the amount of
$152,812, made payable to “Gabriel Harroch,” to be deposited

in an account at the Banco de Andalucia in Spain.
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$2. On May 27, 2003, Hai Waknine and Benharosh caused City

National Bank casghier’s check #XXXXXX411, in the amount of

$44,988, made payable to “CGabriel Harroch,” to be deposited
in an account at the Banco de Andalucia in Spain.

$3. On May 27, 2003, by telephone, defendant BARASHY told
UC-4 that defendant BARASHY would bring defendants ITZHAK ABERGIL
and EL-AL intoc the discussion regarding money loaned by the
Entexrprise.

94. On May 28, 2003, by telephone, UC-4 told defendant
BARASHY that Keuylian’s check in the amount of $700,000 had
bounced.

95. On May 28, 2003, by telephone, defendant BARASHY told
Hai Waknine to call Benharosh and determine whether the problem
with the bounced check had to do with Benharosh’s account in
Spain.

96. On May 28, 2003, by telephone in Las Vegas, Nevada,
defendant BARASHY told Hai Waknine that defendant ITZHAK ABERGIL
had checked his accounts and had spoken with defendant MEIR
ABERGIL and that Hail Waknine still owed $1,350,000.

7. On May 30, 2003, by telephone in Spain, Benharosh and
defendant BARASHY discussed amounts of money “they” gave to Hai
Waknine, Keuylian, Hadad, Atia, and a jeweler in Los Angeles,
California.

98, On June 2, 2003, Hal Waknine arrived in Los Angeles,
California aboard America West f£light #2929 from Miami, Florida.

99. ©On June 3, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, defendant EL-AL spoke to Hal Waknine about how Assaf

Waknine needed to take responsibility for the money he had lost.
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100. ©On June 4, 2003, by telephone, defendant BARASHY asked
his wife to read to him figures written on a collections tally
sheet .

101. On June 4, 2003, by telephone in Spain, Benharosh
told defendant EL-AL to fix the problem with Hai Waknine for him
and to collect as much of the money as defendant EL-AL could.

102. On June 5, 2003, by telephone, Hal Waknine asked a
California attorney to contact a Fleorida attorney and provide
wire transfer instructions to the Florida attorney.

103. On June 8, 2003, by telephone in Spain, Benharosh,
told defendant MEIR ABERGIL the status of the money loaned to
Atia in Florida and the attempts by members of the Enterprise to
get the money back.

104. On June 16, 2003, by telephone in Las Vegas, Nevada,
defendant BARASHY spoke with Hal Waknine and Benharosh, who were
traveling to Morocco, and Benharosh instructed defendant BARASHY
to speak with Keuylian and either transfer a car to Benharosh,
or send Benharosh a check for the amount of the car.

105. On June 18, 2003, Haili Waknine caused $50,000 to ke
wire-transferred from Union Bank of Florida, account number
#XXXX59, in the name of a Florida attorney, to a California
attorney’'s client trust account.

106. On June 19, 2003, Hai Waknine and Benharogh arranged
to have $147,000 wire transferred from City National Bank,
account number #XXXXX05, a California attorney’s client trust
account, to Bangue BMCI, Marrakesh, Morocco, account number
XX XXX X AKX KKK KEKEKKKKK27, in the name of “Ben Harosh Gabriel.”

107. On June 24, 2003, Hal Waknine and Benharosh caused
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$147,000 to be wire transferred from City National Bank, account
number #2105705, a California attorney’s client trust account,
to BBVA Bank, Plaza De Africa, 1 Pont 29600, Marbella, Malaga,
Spain, account number HXXXAXXXXXXXXXKXXXXXX32, in the name “M.
Gabriel Harroch.”

108. On July 12, 2003, by telephone in Spain, Benharosh
spoke to defendant ITZHAK ABERGIL about getting someone in Los
Angeles to take care of “problems,” and told defendant ITZHAK
ABERGIL about the statug of the loans to Keuylian, whom Benharosh
referred to as one of the “Armenians.”

109. On July 14, 2003, by telephone, defendant EL-AL told
Benharosh, in Spain, that Hail Waknine would pay $15,000 per month
of interest until he returned the $1,000,000 he owed. Benharosh
told defendant EL-AL that if Hai Waknine did not pay, then their
friend, defendant ITZHAX ABERGIL, “would take cares of it.”

110. On July 15, 2003, defendant ITZHAK ABERGIL arrived in
Belgium from Malaga, Spain, on Virgin Airlines flight #841.

111. ©On July 23, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hai Waknine and defendant BARASHY spoke to Benharosh
in Spain. Defendant BARASHY told Benharosh that defendant
BARASHY was goilng to Keuylian “to finish the issue,” and
Benharosh told defendant BARASHY to explain to Keuylian that Hai
Waknine owed lots of money to Benharosh, and that the car was a
form of payment to Benharosh.

112. On July 30, 2003, by telephone, defendant BARASHY
spoke to Hai Waknine and discussed the creation of a document to
reflect how much money Hai Waknine paid and how much Hai Waknine

owaed to Benharosh.
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113. On July 31, 2003, by telephone, defendant BARASEY
spoke to Hai Waknine and told Hai Waknine that defendant BARASHY
wanted a written list of how much money Hai Waknine owed to
Benharosh. Hai Waknine informed defendant BARASHY that Hai
Waknine would provide defendant BARASHY with money the following
day.

114. On August 5, 2003, by telephone, defendant EL-AL
informed Benharosh, in Spain, that defendant EL-AL was solving
the problem with Assaf Waknine and was speaking to Hai Waknine to
finish the issue.

115. On August 6, 2003, by telephone, Hal Waknine asked a
California attorney about a promissory note in the amount of
400,000 from Hadad.

116. ©On August &, 2003, by telephone in Israel, Assaf
Waknine spoke to defendant EL-AL about Assaf Waknine being called
to a meeting with defendant MEIR ABERGIL, and trying to arrange
for a $300,000 payment to defendant MEIR ABERGIL.

117. On August 6, 2003, by telephone in Spain, Benharosh
told defendant MEIR ABERGIL and Assaf Waknine about Assaf Waknine
receliving $1,350,000 and not returning the money. Benharosh
wanted defendant MEIR ABERGIL to collect the money from Assaf
Waknine.

118. ©On Augusit 7, 2003, by telephone in Spain, defendant
ITZHAK ABERCGIL spoke to an unindicted co-conspirator {“UC-5%)
regarding how some people received money that belonged to other
people. Defendant ITZHAK ABERGIL described how his brother,
defendant MEIR ABERGIL, tecld people that defendant MEIR ABERGIL

keeps defendant ITZHAK ABERGIL’s money and how defendant ITZHAK
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ABERGIL is upset because “his brother is not in charge of his
money . "

119. On August 7, 2003, by telephone in Los Angeles, Hai
Waknine told hisgs brother, Assaf Waknine, that they would be
killed if they did not pay the $1,350,000 owed to the Enterprise.

120. On August 8, 2003, by telephone, defendant ITZHAK
ABERGIL in Spain told defendant MEIR ABERGIL he had criminals
around him all day, and that only criminals and other things
yield results.

121. On August 10, 2003, by telephone, defendant BARASHY
told Hai Waknine that defendant BARASHY acted as a “diplomat” for
Hai Waknine with Benharosh. Defendant BARASHY also told Hai
Waknine that defendant ITZHAK ABERGIL, defendant MEIR ABERGIL,
and Benharosh were under a lot of pressure.

122. On August 10, 2003, by telephone, defendant BARASHY
told Hai Waknine that after defendant BARASHY left the United
States, Hai Waknine’s problems with Benharosh would be seven
times more difficult.

123, On August 10, 2003, by telephone in Israel, Assaf
Waknine spoke to his mother about being in trouble with peocple
and owing money because of his brother, Hai Waknine. Assaf
Waknine told his mother that Assaf Waknine needed $300,000 to
$400,000 guickly and asked his mother to help him find money in
the United Stateg to save his life.

124, ©On August 12, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hai Waknine told Assaf Waknine that “he” wanted Hai
Waknine to pay $1,350,000.

125. On August 12, 2003, by telephone in Los Angeles,
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California, Assaf Waknine told Hai Waknine that defendant MEIR
ABERGIL wanted all the money returned in “one shot” on the next
day.

126. ©On August 13, 2003, by telephcone in Los Angeles,
California, Hai Waknine told Assaf Waknine about Assaf Waknine
being called to a meeting with “both of your friends” about the
money.

127. ©On August 13, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hai Waknine told defendant EL-AL that Hal Waknine
owed $1,350,000 and that Hai Waknine would pay $350,000 and
515,000 per month until the debt was paid.

128. On August 13, 2003, by telephone, defendant EL-AL told
Hai Waknine, in Los Angelesg, California, that defendant EL-AL
would give $300,000 so that “they” do not kill Assat Waknine.

129. On August 14, 2003, by telephone, defendant EL-AL
informed Benharosh, in Spain, that he finalized the issue and
Benharosh will receive $350,000 the next day.

130. On August 14, 2003, defendant BARASHY arrived in
Zurich, Switzerland, aboard American Airlines flight #17 from New
York, New York.

131. ©On August 16, 2003, by telephone, defendant BARASHY
and Benharcsh discussed with Hai Waknine, in Los Angeles,
California, that time had expired for Hadad tc repay his debts,
and that Hai Waknine needed to take Hadad’'s house so that Hadad
and his family would sleep in the streets.

132, On August 18, 2003, by telephone in Spain, defendant
ITZHAK ABERGIL told defendant EL-AL that in every gang, each

person has a role and that role comes naturally, without anyone
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asgigning roles.

133. O©n August 18, 2003, by telephone in Spain, defendant
TTZHAK ABERGIL told defendant EL-AL that when someone wanted to
kill defendant EL-AL with a bomb, the police did not f£ind the
bombers and they have to watch over defendant EL-AL.

124. On August 18, 2003, by telephone in Spain, defendant
ITZHAK ABERGIL directed an unindicted co-conspirator to gel money
from others and distribute it among other members of the
Enterprise.

135, On August 18, 2003, by telephcone in Israel, Agsaf
Waknine explained to a businessman in Arizona that Assaf Waknine
and Hai Waknine owed $1.35 million, that Assaf Waknine and Hai
Waknine took $1,000,000 to Los Angeles, and that Assaf Waknine
logt $3850,000.

136. On August 21, 2003, by telephcne in Los Angeles,
California, Hai Waknine told an unindicted co-éonspirator
(*UC-6") and UC-6's father that Hai Waknine had big problems with
Benharosh and other co-conspirators, and that Assaf Waknine had
been grateful for the $100,000 given to Assaf Waknine by UC-6 and
UC-6's father so that Assaf Waknine would not be killed.

137. On August 21, 2003, by telephone, Hai Waknine told
Hadad that he was “sick in the head” for trying to re-negotiate
repayment of a loan.

138. On August 22, 2003, by telephone in Spain, defendant
TTZHAK ABERGIL told an unindicted co-conspirator ("UC-7") that
pecple, including defendant ITZHAK ABERGIL’s brother, defendant
MEIR ABERGIL, needed to know who gives the orders.

139. On August 22, 2003, by telephone in Spain, defendant
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ITZHAK ABERGIL told UC-7 that defendant ITZHAK ABERGIL knew how
to manage criminal operations and that defendant ITZHAK ABERGIL
would use force against rivals.

140. On September 3, 2003, by telephone, Hai Waknine
discussed with an unindicted co-conspirator (*UC-8") a plan to
interfere with Keuylian’s car dealership.

141. On September 5, 2003, by telephone, Hai Waknine and
UC-8 discussed the need te talk to a DMV investigator sbout
Keuylian's car dealership.

142. On September 7, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hal Waknine teld Benharosh about a plan to revcke
Keuylian’s dealership license.

143. On September 8, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hai Waknine told defendant MEIR ABERGIL that Hail
Waknine would send defendant MEIR ABERGIL money the next day and
apologized for the problems caused by Assaf Waknine.

144, On September 9, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hai Waknine and Benharosh told Hadad that if Hadad
did not then come up with $33,000, Hadad’s house would be sold.

145. On September 19, 2003, by telephone, Hai Waknine and
Benharosh told Hadad that Hadad had to pay all of the money and
Hal Waknine and Benharosh did not care about Hadad’'s situation.

146. On September 19, 2003, a cashier’s check from a
Florida bank in the amount of $25,000 was drawn and, then, later,
delivered to the client trust account of an attorney in Florida.

147. O©On September 23, 2003, by telephone, Hali Waknine told
Hadad that Hai Waknine just wanted to deliver the money owed by

Hadad to Benharosh so that Benharosh would take the pressure off
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Hai Waknine.

148. On September 23, 2003, by telephone, Hai Waknine told a
Florida attorney, in reference tc Hadad, that Hai Waknine was
going to put a “note on his ass too, with interest,” and Hai
Waknine would just “double” it.

149. On September 25, 2003, Hadad delivered four checks, in
the amounts of $250,000, $25,000, $8,000 and $3,000, to a Florida
attorney.

150. On September 30, 2003, $250,000 was wire-transferred
from the client trust account of an attorney in Florida to “M.
Ben Harosgh Gabriel.”

151. On October 16, 2003, a check drawn on the client trust
account of an attorney in Florida, in the amount of $8,9985, was
deposited in to a Bank Leumi account number XXXXXXX606 in the
name of Hai Waknine.

1%2. On October 18, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hai Waknine told Assaf Waknine that Hal Waknine
received a message that if Assaf Waknine did not return the
money, “they” were going to kill Assaf Waknine.

153. On Cctober 18, 20032, by telephone, Hai Waknine told
defendant MEIR ABERGIL that the money was available to him in
Israel and promised to pay defendant MEIR ABERGIL the next day.

154. On November 1, 2003, by telephone, Hai Waknine spoke
toc Benharosh about how much money had been received by Benharosh
and that Hai Waknine had been ccllecting money in the United
States in order to send Benharosh a large amount of money.

155, On November 1, 2003, by telephone, defendant ITZIHAK

ABERGIL was informed by Hal Waknine that defendant ITZHAK ABERGIL
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should receive “the thing” in the mail any day now. Defendant
ITZHAK ARERGIL told Hai Waknine to keep his head inte work and
that i1f Hal Waknine continued tc work with defendant ITZHAK
ABERCGIL and Benharosh, defendant ITZHAK ABERGIL would give Hai
Waknine whatever he needed.

156. On November 5, 2003, by telephone, Benharosh and
Waknine agreed to ccllect money for defendant BARASHY's bail in
a criminal case in Israel.

157. On November 5, 2003, by telephone in Los Angeles,
California, Hai Waknine told the wife of BARASHY, in Israel, to
inform defendant BARASHY that Hail Waknine would send money for
defendant BARASHY'g bail in a criminal case in Israel.

158. On November 12, 2003, defendant ITZHAX ABERGIL,
defendant METIR ARERGIL, and Benharosh caused Hai Waknine to issue
a check from First Intermational Bank in Tel Aviv in the amount
of $330,000, with the funds drawn from a Citibank account in New
York, New York.

159. On May 5, 2004, by telephone, defendant ITZHAK ABERGIL
and defendant EL-AL discussed a news article about the criminal
charges against defendant BARASHY, defendant EL-AL, Benharosh,
and Hai Waknine, and how defendant EL-AL was wanted in the case.

160. On May 31, 2004, by telephone, defendant ITZHAK
ABERGIL, in Belgium, called Israel to inguire about the new law
in Israel on organized crime.

161. In September 2004, in Belgium, defendant ITZHAK
ABERGIL possessed the criminal complaint against defendant
BARASHY, defendant EL-AL, Benharosh, and Hai Waknine, filed in

the United S8tates Disgstrict Court for the Central Digtrict of
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COUNT TWO
[18 U.8.C. § 371]

A CBJECT OF THE CONSPIRACY

Beginning on an unknown date and continuing through in or
about September 2004, in Los Angeles County, within the Central
District of California, and elsewhere, defendant ITZHAK ABERGIL,
also known as {“aka"} Itzhak Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka

the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the South

{"ITZHAK ABERGIL”), defendant MEIR ABERGIL, aka Meir Abergel
{*MEIR ABERGIL”), defendant SASSCON BARASHY, aka Sasson Barashi
{(*BARASHY"), defendant YORAM EL;AL, aka Yoram Alal, zka the
Wounded (“*BEL-AL")}, and others known and unknown to the Grand

Jury, combined, cconspired, and agreed to knowingly and
intentionally commit an offense against the United States,
namely, collections of extensions of credit by extortionate
means, in violation of Title 18, United States Code, Section 8%4.

B. MEANS BY WHICH THE O3JxCT OF THE CONSPIRACY WAS TO BE

ACCOMPLTISHED

The cbject of the conspiracy was to be accomplished in
substance as follows:
1. The Grand Jury re-alleges and incorporates by reference
Sub-paragraphs 1{a} through 1{m) of Subsection D of Count OCne.

C. OVERT ACTS

In furtherance of the conspiracy and te accompligh the
object of the conspiracy, the defendants, and other co-
conspirators known and unknown to the Grand Jury, committed
the following overt acts, among otherg, on or about the following

dateg, within the Central District of California and elsewhere:
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1. The Grand Jury re-alleges and incorporates by reference

Paragraphs 1 through 161 of Subsection F of Count One.
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COUNT THREE
(18 U.8.C. § 1%962(d)]

RICO CONSPIEACY

A THE RACKETEERING ENTERPRISE

At times relevant teo this Second Superseding Indictment:

1. Defendant MOSHE MALUL, also known as (“aka”) Eliyahu
Ben Naim, aka Eli Adawi, aka Yochay Malul, aka Shimon Chana, aka
Moses Malul (“MALUL”), defendant ITZHAK ABERGIL, aka Itzhak
Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend,
aka the Man From the South (“ITZHAK ABERGIL”), and others known
and unknown to the Grand Jury, were members and associates of a
criminal organization engaged in, among other things, murder,
conspiracy to commit murder, attempted murder, conspiracy to
traffic in narcotics, narcotics trafficking, money laundering,
and extortion, referred to herein as the “Drug Trafficking
Organization” or “DTO.”

2. At all relevant timesg, the DTO, including its
leadership, membership, and associates, constituted an
"enterprise” as defined by Title 18, United States Code, Section
1961(4), that is, a group of individuals associated in fact. The
enterprise constituted an ongeing organization whose members
functioned as a centinuing unit for a common purpose of achieving
the objectives of the enterprise. The enterprise was engaged in,
and its activities, affected interstate and foreign commerce.

B. GENERAL BACKGRCUND OF THE RACKETEERING ENTERPRISE
At times relevant to this Second Superseding Indictment:
1. The Malul Brothers were a criminal group consisting of

brothers from Israel, and others, that engaged in narcotics
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trafficking and violence, such as murder in furtherance of their
narcotics trafficking. The Malul Brothers, including defendant
MALUL, trafficked in 3,4-methylenedioxymethamphetamine (“MDMA”),
alsoc known as ecstasy, amcng othexr controlled substances, in
Eurcpe and the United States, including within the Central
Digtrict of Califcrnia. The Malul Brothexrs located sources of
supply for MDMA in Europe and elsewhere, obtained financing for
the purchase of MDMA, and coordinated the shipments of MDMA to
the Central District of California and elsewhere.

2. In and around Los Angelesg, California, the Malul
Brothers used mémbers of the Vineland Boys street gang, including
Luis Sandoval, aka the Barney Twin, aka Hog (“Sandoval”), to
distribute narcotics and to assist the Malul Brothers by
committing violent acts, including murder, conspiracy to commit
murder, and attempted murder. Members of the Vineland Boys
street gang also acted as enforcers and as security for the Malul
Brothers.

3. The Abergil Family was among the most powerful crime
families in Israel. The Rbergil Family ccnducted drug
trafficking, murder, attempted murder, money laundering,
extortion, and other crimes in California, other parts of the
United States, Igrael, Europe, and elsewhere. Although the
Abergil Family was comprised of relatively few members, it
wielded substantial power among other Israeli crime families
because of its propensity for violence in Israel and around the
world.

4, Memberg and asscciates of the Malul Brothers and the

Abergil Family, including defendant MALUL and defendant ITZHAK
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ABERGIL, among others, joined forces to conduct drug tratficking
and other crimesg through the DTO. The DTO conducted the
importation and distribution of MDMA, extortion, murder,
attempted murder, conspiracy to commit murder and money
laundering in California, other parts of the United States,
Canada, Israel, Europe, and elsewhere.

5. Defendant MALUL was the leader of the Malul Brothers
and was a leader of the DTO.

6. Defendant ITZHAK ABERGIL was the leader of the Abergil
Family and was a leader of the DTO. Defendant ITZHAK ABERGIL
maintained and expanded his power and influence over criminal
activities in Israel and around the world through the use of and
alliances with other criminal organizations based in Israel and
elsewhere, including the Malul Brothers, to further the power and
influence of the Abergil Family. For instance, defendant ITZHAK
ABERGIL conspired with the Malul Brothers to murder a druyg
dealer, Sami Atias, and extort money from another individual in
retaliation for Sami Atias and the othexr individual bhaving
attempted to steal MDMA from the Malul Brothers, in order to
further the Abergil Family’s alliance with the Malul Brothers.
Because the Abergil Faﬁily was more powerful than the Malul
Brothers, members and associates of the Malul Brothers followed
the orders of defendant ITZHAK ABERGIL.

C. PURPOSES OF TEE ENTERPRISE

1. The purposes of the DTO enterprise included, but were
not limited to, the following:
a. Enriching the members of the DTO through, among

other things, control of and participation in the importation of
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MDMA into the United States and the distribution of narcotics,
including MDMA, in the United States and elsewhere.

b. Expanding the sales of narcotics, including MDMA,
to different countries throughout the world, including the United
States.

c. Preserving, protecting, and expanding the power
of the DTO through the use of intimidation, violence, threats of
vioclence, assaults, and murders.

d. Promoting and enhancing the DTO and the activities
of i1ts members and associates.

D. MEANS AND METHODS OF THE ENTERPRISE

L. among the means and methods by which defendants and
their associates conducted and participated in the conduct of
the affairs of the DTC enterprise were the following:

a. Defendant MALUL, the leader of the Malul Brothers
and a leader of the DTO, would import MDMA into the United States
and would distribute MDMA in Scuthern California and elsewhere.
Pefendant MALUL would exact retaliation and punishment on
individuals who interfered with the Malul Brothers’ narcotics
trafficking. Defendant MALUL would murder, congpilre to murder,
and attempt to murder a drug dealer, Sami Atias, who attempted to
steal MDMA from the MALUL Brothers. Defendant MALUL would align
the Malul Brothers with the Abergil Family in order to maintain
and enhance the power, prestige, and criminal operations of the
Malul Brothers.

b. Defendant ITZHAK ABERGIL was the head of one of the
most powerful crime families in Israel, the Abergil Family, and

was a leader of the DTO. Defendant ITZHAK ABERGIL directed cothexr
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members of the DTO in carrying out unlawful and other activities
in furtherance of the conduct of the DTO's affairs. Defendant
ITZHAK ABERGIL would conspire with defendant MALUL, and others,
to murder a drug dealer, Sami Atias, in Los Angeles in
retaliation foxr Sami Atias attempting to steal MDMA from the
MALUL: Brothers.

<. Defendant ITZHAX ABERGIL assisted defendant MALUL
in trying to extort money from others involved in the theft of
MDMA belonging to the Malul Brothers.

d. Luis Sandoval and othexy members of the Vineland
Boys street gang assisted defendant MALUL in the distribution of
MDMA in Los Angeles.

e. Luis Sandoval conspired to commit murder and
participated in the murder of Sami Atias at defendant MALUL's
request. The DTO paid Luis Sandoval money to commit the murder
of Sami Atias.

f. Co-conspirators Kobi Amsalem, Nury Atias, and
others were members of the Malul Brothers, and assisted in the
distribution of MDMA.

g. Members of the DTO would use the DTC criminal
enterprise to commit, and attempt and threaten to commit, acts of
violence, including murder and extortion, to protect and expand
the DTO criminal enterprise’s criminal operations, including the
muréer of Sami Atias and the intimidation of persons who
disrupted the operations of the DT

h. Members of the DTO would use the DTC criminal
enterprise to promote a climate of fear through violence and

threats of vioclence.
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i. To generate income, participants in the DTO
criminal enterprise would engage in the trafficking of contreolled
substances, including the importation of MDMA intoc the United
States, and the distributicn of MDMA and cther controlled
substances throughout the United States.

i To further the trafficking of controlled
substances, the DTO criminal enterprise would ally itself with
the Vineland Boys street gang in and arocund Los Angeles,
California.

k. To perpetuate the DTO criminal enterprise,
participants in the DTO would attempt tc conceal from law
enforcement the existence of the DTO, the identity of its
participants, the ways in which it conducted its affairs, and the
locations at which it discussed and conducted its affairs.

E. THE RACKETEERING CONSPIRACY.

1. Beginning on an unknown date and continuing fo in or
about May 2006, in Los Angeles County, within the Central
District of California, and elsewhere, defendant MALUL and
defendant ITZHAK ABERGIL, together with others known and unknown
to the Grand Jury, being perscns who were employed by and
associated with the DTO, an enterprise, which engaged in, and the
activities of which affected, interstate and foreign commerce,
knowingly and intentionally conspired to violate 18 U.S.C. §
1962 ({c), that is, to conduct and participate, directly and
indirectly, in the conduct of the affairs of that enterprise
through a pattern of racketeering activity, as that term is
defined in Sections 1961{(1) and 1961(5} of Title 18, United

States Code, consisting of multiple acts indictable under the
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following provisions of federal law:

a. Title 18 U.S5.C. § 894 (collection of extensions of
credit by extortionate means);

k. Title 18 U.S.C. § 1952(a) (interstate and foreign
travel or transportation, or use of a facility in
interstate or foreign commerce, in aid of
racketeering enterprises) ;

c. Title 18, U.5.C. § 1958(a) {use of interstate and
foreign commerce facilities in the commission of
murder-for-hire) ;

d. Title 21, U.S.C. § 841(a) (1) (distribution of
MDMA) ;

e, Title 21, U.S.C. § 846 (conspiracy to distribute
controlled substanceg);

f. Title 21, U.S8.C. § 952(a) (importation of
controlled substances; ;

g. Title 21, U.S.C. § 963 {conspiracy to import
controlled substances);

and multiple acts involving murder chargeable under California
Penal Code §§ 21a, 21, 182, 187, 189, 664, and 31.

2. It was part of the conspiracy that each defendant
agreed that a conspirator would commit at least two acts of
racketeering activity in the conduct of the affairs of the
enterprise.

F. OVERT ACTS

In furtherance of the conspiracy, the defendants, and other

co-conspirators known and unknown to the Grand Jury, committed

the following overt acts, among cthers, on or about the following
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dates within the Central District of California and elsewhere:

1. From 1999 to 2000, an unindicted co-conspirator {(“UC-
9"}, caused the importation of MDMA from the Netherlands to in
and arcund Log Angeles County, California.

z. From 2000 to 2003, in and around Los Angeles County,
California, defendant MALUL sold MDMA to members of the Vineland
Boys street gang, including Luis Sandoval.

3. In April 2001, in and around Los Angeles County,
California, defendant MALUL received a shipment of over
1 million tablets of MDMA and began distributing the tabletg of
MDMA .

4, From 2001 to 2003, Luls Sandoval and a leader of the
Vineland Boys street gang sent assoclates to protect defendant
MALUIL during negotiations with other drug traffickers.

5. On April 30, 2002, defendant MALUL drove to the
regidence of co-consgpirator Kobi Amsalem, picked-up Kobi Amsalem,
and then drove Kobi Amsalem to the residence of an unindicted co-
conspirator (“UC-10").

6. On April 30, 2002, defendant MALUL and Kobil Amsalem
left UC-10's residence with a bag and drove to the residence of a
leader of the Vineland Boys street gang.

7. On May 2, 2002, defendant MALUL met Kobi Amsalem and
picked-up a package from Kobil Amsalem.

8. On May 12, 2002, Luis Sandoval and a leader of the

Vineland Bovys street gang distributed approximately 5,000 tablets

of MDMA.
G, In June 2002, defendant MALUL, an unindicted co-
conspirator (“UC-11%), and UC-9 financed, purchased and arranged
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for transportaticn of a shipment of approximately 76 kilograms of
MDMA tabletg from Belgium.

i0. On July 14, 2002, Kobi Amsalem and an uniindicted co-
conspirator (*UC-12") pecssessed approximately‘76 kilograms of
MDMA, belonging to defendant MALUL, UC-9, and UC-11 in Los
Angeles County, Califcrnia.

11. In December 2002, in Israel, defendant MALUL, UC-92 and
UC-11 met to discuss retaliation for the attempted theft of a
shipment of approximately 76 kilograms of MDMA belonging to
defendant MALUL, UC-9% and UC-11 by Sami Atias, Kobi Amsalem, and
Tal Brisman that occurred in Los Angeles County, California, on
July 14, 2002.

12. In December 2002, in Israel, defendant MALUL, UC-9, and
UC-11 agreed to kill Sami Atias and Kobi Amsalem, and to extort
money from Tal Brisman.

13. In 2003, defendant MALUL traveled from Israel to the
United States, including Los Angeles, California.

14. During the summer of 2003, during meetings in Spain and
elsewhere, defendant ITZHAX ABERGIL and UC-9 agreed to traffic
narcotics, including cocaine and hash, in Europe and Canada, and
elsewhere.

15. During the summer of 2003, in Spain, defendant ITZHAK
ABERGIL offered to help UC-9 kill Sami Atias.

16. ©On July 15, 2003, defendant ITZHAK ABERGIL arrived in
Belgium from Malaga, Spain, on Virgin Airlines flight #841.

17. In August 2003, Luis Sandoval and an unindicted co-
conspirator (“UC-13") met with defendant MALUL and discussed

finding and murdering Sami Atias.
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18. In August 2003, Luis Sandoval and UC-13 went with
defendant MALUL to look for Sami Atias in order to murder him.

19. In August 2003, defendant MALUL tock Luis Sandoval and
UC-~13 to Café Bazel in Encino, California, to look for Sami Atias
in order to murder him.

20. In August 2003, defendant MALUL took Luis Sandoval and
UC-13 to the residence of Sami Atias to lock for Sami Atias in
order to murder him.

21. ©On August 31, 2003, in Encino, California, defendant
MALUL, Luis Sandoval, and unindicted co-conspirators (“UC-14" and
*UC-15") went to a street near the parking lot of Café Razel in
order to kill Sami Atias.

22. On August 31, 2003, in Encino, California, UC-14 shot
and killed Sami Atias as Sami Atias left the pérking lot of Ccafé
Bazel.

23. 1In September 2003, defendant ITZHAK ABERGIL met with
UC-9 and offered his assistance in finding Tal Brisman.

24. In September 2003, defendant ITZHAK ABERGIL met with
UC-9 and discussed a plan with UC-9 to extort money from Tal
Brisman in retaliation for an attempt by Tal Brisman and others
to steal MDMA from the DTO.

25. On September 3, 2003, Luils Sandoval, UC-13, UC-14, and
UC-15 went to pick up money from defendant MALUL for the murder
cf Sami Atias.

26. On September 7, 2003, in a telephone conversation with
UC-9, defendant ITZHAK ABERGIL confirmed that defendant ITZHAK
ABERGIL had heard about the murder of Sami Atias.

27. On September 7, 2003, in a telephone conversation with
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UC-2, defendant ITZHAK ABERGIL confirmed that defendant ITZHAK
ABERGIL had alerted other members of the DTC, located in and
around Los Angeles, California, that the murder of Sami Atiés was
not an attack on the DTO.

28. On September 17, 2003, by telephone in Spain, defendant
ITZHAK ARERGIL spoke to an unindicted co-conspirator {(“UC-16")
about getting drug proceeds from defendant MALUL in Los Angeles,
California.

29. On October 8, 2003, in Losg Angeles, California,
defendant MALUL presented to law enforcement personnel
identification in the name Eliyahu Ben Naim.

30. On November 14, 2003, by telephone, defendant ITZHAK
ABERGIL in Belgium told an unindicted co-conspirator (“UC-17%)
that he needed “someone for everything.”

31. On November 18, 2003, by telephone, defendant ITZHAK
ARERGIL told an unindicted co-conspirator (*UC-18"} that
defendant ITZHAK ABERGIL does not want to “lead the sheep to
slaughter,” and that he does not have the energy to go back to
prison.

32. On November 25, 2003, defendant MALUL presented to law
enforcement perscnnel a Florida driver’s license in the name
Eliyahu Ben Naim and possessed a telephone number for Luis
Sandoval.

33. On April 30, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL instructed UC-18 that defendant ITZHAK ABERGIL and
UC-18 were to meet with defendant MALUL.

34. On May 1, 2004, by telephone in Belgium, defendant

ITZHAK ABERGIL and UC-18 discussed that defendant MALUL makes the
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decisions for the Malul Brothers.

35. On May 2, 2004, by telephone, defendant ITZHAK ABERGIL
and co-conspirator Israel Ozifa discussed a narcotics deal
concerning UC-9.

36. 0On May 31, 2004, by telephone, defendant ITZHAK
ABERGIL, in Belgium, called Israel to inguire about the new law
in Israel on corganized crime.

37. On May, 2006, in Japan, two members of the DIO
attempted tc murder UC-9.

38. On May 22, 2006, in Haifa, Israel, defendant ITZHAK
ABERGIL and defendant MALUL met together with another member of
the DTO.

A1l in wviolation of Title 18, United States Code, Section

1%62(4d) .
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NOTICE OF SPECIAL SENTENCING FACTORS REGARDING COUNT THREE

Number 1: Conspiracy to Murder Sami Atias

Beginning on an unknown date through on or about August 31,
2003, in Los Angeles County, within the Central District of
California, defendant MOSHE MALUL, also known as (“aka”) Eliyahu
Ben Naim, aka Eli Adawi, aka Yochay Malul, aka Shimon Chana, aka
Moses Malul and defendant ITZHAK ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka
vitzhak Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man
From the South, and others known and unknown £o the Grand Jury,
unlawfully, willfully, deliberately, and with premeditation
congpired to kill with malice aforethought Sami Atias in
violation of California Penal Code, Sections 182, 187, and 189.

Number 2: Attempted Murder of Sami Atias

In or around August 2003, in Los Angeles County, within the
Central District of California, defendant MOSHE MALUL, also known
as (“aka”} Eliyahu Ben Naim, aka Eli Adawi, aka Yochay Malul, aka
Shimdn Ohana, aka Moses Malul and defendant ITZHAK ABERGIL, aka
Ttzhak Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka the Friend, aka the Big
Friend, aka the Man From the South, and cothers known and unknown
to the Grand Jury, unlawfully, willfully, deliberately, and with
premeditation attempted to kill with malice aforethought Sami
Atias and did aid and abet, encourage, and otherwise participate
in the attempted murder of Sami Atias in violation of California
Penal Code, Sections 2la, 31, 187, 189, and 664.

Number 3: Murder of Sami Atiass

On or about August 31, 2003, in Los Angeles County, within
the Central Disgtrict of California, defendant MOSHE MALUL, also

known as {“aka”} Eliyahu Ben Naim, aka Eli Adawi, aka Yochay
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Malul, aka Shimon Chana, aka Moses Malul and defendant ITZHAK
ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka the Friend,
aka the Big Friend, aka the Man From the Scuth, and others known
and unknown to the Grand Jury, unlawfully, willfully,
deliberately, and with premeditation did kill with malice
aforethought Sami Atias, and did ald and abet, encourage, and
otherwise participate in the murder of Sami Atias in violation of
California Penal Code, Sections 31, 187, and 189.

Number 4: Foreign and Interstate Travel Re: Murder for Hire

In or around 2003, in Los Angeles County, within the Central
District of California, defendant MOSHE MALUL, also known as
(*aka”)} Eliyahu Ben Naim, aka Eli Adawi, aka Yochay Malul, aka
Shimon Ohana, aka Moses Malul, and others known and unknown to
the Grand Jury, traveled in interstate and foreign commerce from
Israel to the United States with intent that the murder of Sami
Atias be committed in violation of the laws of California as
consideration for the receipt of, and as consideration for a
promise and agreement to pay, things of pecuniary value, all in

violation of Title 18, United States Code, Sections 1958 and 2.
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COUNT FOUR
{18 U.8.C. § 1959(a) (5)]

1. At times relevant to this Second Superseding
Indictment, the Drug Trafficking Organization (“DTC"), as
described more particularly in Subheadings A, B, C, and D of
Count Three of this Indictment, which paragraphs are incorporated
and re-alleged herein as if set forth in full, constituted an
enterprise as that term is defined in Title 18, United States
Code, Section 1959{b) (2), that is, a group of individuals
associated in fact, which wag engaged in, and the activities of
which affected, interstate and foreign commerce.

2. At times relevant to this Second Superseding Indictment,
the DTO, through its members and associlates, was engaged in
racketeering activity, as defined in Title 18, United States Code
Sections 1959(b) (1) and 1961(1), that is, acts invelving
narcotics trafficking in violation of Title 21, United States
Code, Sections 841, 846, 952(a), and 963.

3. Beginning on an unknown date through on or about August
31, 2003, in Los Angeles County, within the Central District of
California, as consideration for the receipt of, and as
conglderation for a promise and an agreement to pay, a thing of
pecuniary value from the DTO, and for the purpose of gaining
entrance to and maintaining and increasing position in the DTO,
an enterprise engaged in racketeering activity, defendant MOSHE
MALUL, also known as {(“azka”) Eliyahu Ben Naim, aka Eli Adawi, aka
Yochay Malul, aka Shimon Ohana, aka Moses Malul, defendant ITZHAK
ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka the Friend,

aka the Big Friend, aka the Man From the Scuth, and defendant
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LUIS SANDOVAL, aka Barney Twin, aka Hog, and others known and
unknown to the Grand Jury, unlawfully and knowingly conspired to
murder Sami Atias in viclatiocn of California Penal Code, Sections
182, 187, and 189.

In violation of Title 18, United States Code, Sectioﬁ

1959{a} (5} .
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CCUNT FIVE
[18 U.8.C. &% 1958{a) (5) and 2]

1. Paragraphs 1 and 2 of Ccunt Four of this Indictment are
incorporated and re-alleged herein as 1f set forth in full.

2. In or around August 2003, in Los Angeles County, within
the Central District of California, as consideration for the
receipt of, and as comnsideration for a promise and an agreement
to pay, a thing cf pecuniaxry value from the DTO, and for the
purpcse of gaining entrance to and maintaining and increasing
position in the DTO, an enterprise engaged in racketeering
activity, defendant MOSHE MALUL, also known as (“aka”) Eliyahu
Ben Naim, aka Eli 2Adawi, aka Yochay Malul, aka Shimon Ohana, aka
Moses Malul, defendant ITZHAX ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka
Yitzhak Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man
From the South, and defendant LUIS SANDOVAL, aka Barney Twin, aka
Hog, and otherg, known and unknown to the Grand Jury, unlawfully
and knowingly attempted to murder and did aid and abet the
attempted murder of Sami Atias in violation of California Penal
Code, Sections 21a, 231, 187, 189, and 64&4.

In vioiation of Title 18, United Stateg Code, Sections

195g2{a;} {(5) and 2.
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COUNT SIX
18 U.S.C. §§ 1959(a) {1} and 2]

1. Paragraphs 1 and 2 of Count Four of this Indictment are
incorporated and re-alleged herein as if set forth in full.

2. On or about August 31, 2003, in Log Angeles County,
within the Central District of California, as consideration for
the receipt of, and as consideration for a promise and an
agreement to pay, a thing of pecuniary value from the DTC, and
for the purpose of gaining entrance to and maintaining and
increasing position in the DTO, an enterprise engaged in
racketeering activity, defendant MOSHE MALUL, alsoc known as
{(*aka”) Eliyahu Ben Naim, aka Eli Adawi, aka Yochay Malul, aka
Shimon Ohana, aka Moses Malul, defendant ITZHAK ABERGIL, aka
Itzhak Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka the Friend, aka the Big
Friend, aka the Man From the South, and defendant LUIS SANDOVAL,
aka Barney Twin, aka Hog, and others known and unknown to the
Grand Jury, unlawfully and knowingly murdered and did aid and
abet the murder of Sami Atias, in violation of California Penal
Code, Sections 31, 187, and 189.

In violation of Title 18, United States Code, Sections

1959{a) (1) and 2.
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COUNT SEVEN
[21 U.8.C. § 8456]

A, OBJECTS OF THE CONSPIRACY

Beginning on an unknown date and continuing to in
or about August 2004, in Los Angeles County, within the Central
District of California, and elsewhere, defendant ITZHAK ABERGIL,
alsc known as {“aka”) Itzhak Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka
the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the South
("ITZHAK ABERGIL"), defendant ISRAEL OZIFA (“0ZIFA”) aka Israel
the Tall, aka the Tall One, and cthers known and unknown to the
Grand Jury, knowingly and willfully conspired and agreed with
each other to commit the following offense against the United
Stateg: distribution of more than 50 kilograms of
1,4-methylenedioxymethamphetamine {"MDMA"), a schedule I
controlled substance, in violaticn of Title 21, United States
Code § 841l(a).
B. MEANS BY WHICH THE CRJECT OF THE CONSPIRACY WAS TG BE

ACCOMPLISHED

The object of the comnspiracy was to be accomplished in
substance as follows:

1. Defendant ITZHAK ABERGIL, the head of one of the
prominent crime families in Israel, namely, the Abergil Family,
would direct other co-conspirators in the trafficking of MDMA and
other controlled substances around the world, including into the
United States, and would receive reports from subordinates on the
status of their narcotics trafficking arcund the world.

2. Defendant OZIFA, a leader of the of Abergil Family

based in Belgium, would obtain MDMA, coordinate its importation
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into the United States and elsewhere, and launder drug proceecs.
Defendant OZIFA would alsc update defendant ITZHAK ABERGIL on the
status of the trafficking of MDMA.

3. Co-conspirator Yaniv Haziza (“Haziza”), based in
Belgium, and others, would deliver MDMA from defendant OZIFA
to couriers going to the United States and elsewhere.

4. Co-conspirator Eliyahu Marciano (“Marciano”) would
purchase large quantities of MDMA that originated from defendants
QZIFA and ITZHAK ABERGIL.

5. Co-conspirator Marciano would hire Vince Wilson
("Wilson”) to arrange for shipment of the MDMA from Belgium
to the United States.

6. Co-conspirator Wilson would recruit and would hire
co-conspirator Tyreisha Baldwin (“Baldwin”} to travel to Antwerp,
Belgium, to receive the MDMA from Haziza and ship it to the
United States. Co-conspirator Wilson would direct Baldwin to
ship the MDMA using express mail services to addresses Wilson
obtained in Los Angeles.

7. Unindicted co-conpirator (“UC-19"}, a member of the
Abergil Family, would coordinate the distribution of MDMA
throughout the world for the Abergil Family.

C. OVERT ACTS

In furtherance of the conspiracy and to accomplish the
obiject of the conspiracy, defendants and others known and unknown
to the Grand Jury committed various overt acts on
or about the following dates, within the Central District of
California and elsewhere, including but not limited to the

following:

54




o T e B L o ¥ I - N S

O
| B

14
15
16
17

3
i

19
20
21
22
23
24

26
27
28

1. In April 2001, an unindicted co-conspirator (*UC-207")
offered another unindicted co-conspirator {“UC-21") a shipment of
2 million tablets of MDMA in Los Angeles belonging to defendant
ITZHAK ABERGIL.

2. On July 15, 2003, defendant ITZHAK ABERGIL arrived at
zaventem Airport, Brussels, Belgium, from Malaga, Spain, on
Virgin Alrlines Flight #841.

3. On July 29, 2003, by telephone in Spain, defendant
TTZHAK ARERGIL and UC-1¢9 discussed narcotics trafficking with
defendant OZIFA.

4. On August 3, 2003, by telephone in Spain, defendant
ITZHAK ABERGIL asked UC-19 for MDMA and said he would call from a
“good” phone.

5. On August 8, 2003, by telephone in Spain, defendant
ITZHAK ABERGIL spoke to UC-19 about finding defendant ITZHAK
ABERGIL some illegal drugs, and said to call co-conspirator Yoram
El-Al if he needed money.

6. On September 20, 2003, in Los Angeles, Wilson drove
Baldwin tc the Los Angeles International Airport to travel to
Antwerp, Belgium.

7. On September 21, 2003, an unidentified Israeli male
gave Baldwin several packages of MDMA, which she concealed in
stuffed toy tigers and then sent to the United States.

8. On September 24, 2003, Wilson, by telephone, instructed
Baldwin, whe was then in Antwerp, Belgium, to send two packages,
each containing approximately nine kilograms of MDMA, to Marciano
in Los Angeles, California, by Federal Express.

9. On September 25, 2003, United States Customs and Border
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Protection {(“Customg”) intercepted a Federal Express package
containing approximately 40,000 tablets of MDMA, which had been
shipped from Brussels, Belgium, to Marciano in Los Angeles,
California.

10. On September 26, 2003, in Los Angeles, Marciano
received a package containing approximately nine kilograms of
MDMA that Baldwin shipped from Antwerp, Belgium.

1i. On November 9, 2003, by telephcne in Belgium, defendant
0ZIFA received several telephone calls from narcotics traffickers
working for the drug trafficking organization of defendant ITZHAX
ABERCGIL who were looking for ITZHAK ABERGIL in order to discuss
narcotics trafficking.

12. On November 12, 2003, in Los Angeles and San Diego,
California, Marciano met with an unindicted co-conspirator {“UC-
22%), the father of ancther unindicted co-conspirator, and
others, to discuss MDMA trafficking.

13. On November 13, 2003, by telephone in Belgium,
defendant ITZHAX ABERGIL spoke to an unidentified male who said
he was putting a deal together with UC-19 and that they would
make money.

14. On November 15, 2003, by telephone in Belgium,
defendant OZIFA spoke to UC-18, a member of the Abergil Family,
about “pills, powder, and hash.”

15. On November 15, 2003, by telephcne in Belgium, UC-19, a
member of the Abergil Family, updated defendant ITZHAK ABERGIL on
his drug business dealings in Noxth America.

16. ©On November 16, 2003, by telephone in Belgium,

defendant CZIFA sgpocke to an unidentified male about a load of
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drugs in Spain for defendant OZIFA fo see, and a lcad of drugs in
Canada that was not selling.

17. ©n November 17, 2003, by telephone in Beligium,
defendant OZIFA spoke to an unidentified male about the
unidentified male’s need to exchange a half million dollars
($500,000) for 500,000 Eurcs. The unildentified male asked
defendant OZIFA to check how much they could take, and that he
alsc wanted to exchange $15C,000 from small denominations.

18. On November 18, 2003, by telephone in Belgium,
defendant CZIFA spoke to an unidentified male about conducting
two transactions of 100,000 MDMA tablets.

19. On November 19, 2003, by telephone in Belgium,
defendant ITZHAK ABERGIL instructed defendant CZIFA to turxn his
telephone on and ordered defendant OZIFA to turn around and pick
him up.

20. On November 20, 2003, by telephone in Belgium,
defendant OZIFA spoke to an unidentified male about getting a
good price for narcotics and about transporting the drugs out of
Belgium.

21. On November 21, 2003, by telephone in Belgium,
defendant OZIFA told defendant ITZHAK ABERGIL that co-conspirator
Meir Abergil had arrived and he would pick them all up for the
meeting.

22. Cn Novembker 21, 2003, by telephone in Belgium,
defendant ITZHAK ABERGIL spoke to an unindicted co-conspirator
(*UC-24") about having problems and instructed UC-24 that they
have to keep the drugs moving or they will be stuck with the

drugs.
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23. On November 30, 2003, by telephone in Belgium,
defendant OZIFA spcke to Haziza about giving Haziza money for
being his courier.

24. On December 2, 2003, by telephone in Belgium, defendant
OZIFA warned defendant ITZHAK ABERGIL that he believed co-
conspirator Yoram EL-Al was using defendant ITZHAK ABERGIL's name
when doing drug dealg. Defendants COZIFA and ITZHAK ABERGIL also
spoke about communicating with another unindicted co-conspirator
(*UC-25"), to ensure that their share of the narcctics proceeds
remained the same.

25. On December §, 2003, by telephone in Thailand,
defendant ITZHAK ABERGIL called defendant CZIFA, in Belgium, and
asked defendant CZIFA about the status of shipments of MDMA,
including a shipment of sixty thousand MDMA pills. Defendant
OZIFA also told defendant ITZHAK ABERGIL that defendant OZIFA had
heard “good thingg” about their MDMA trafficking through UC-22.

26. On Decembexr 8, 2003, by ftelephone in Thailand,
defendant ITZHAK ABERGIL called defendant OZIFA, in Belgium, and
instructed defendant QCZIFA to send $50,000 dollars through
Western Union to another co-conspirator.

27. On December 9, 2003, by telephone in Belgium,
defendant CZIFA spoke to Haziza about obtaining some of the MDMA
pills Haziza had delivered to defendant OZIFA the day before and
providing them toc a customer.

28. On December 10, 2003, by telephone in RBReligium,
defendant OZIFA spoke to Haziza about Haziza delivering MDMA to a
customer the day before.

29. On December 11, 2003, by telephone in Belgium,
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defendant OZIFA told defendant ITZHAK ABERGIL that he was leaving
to meet UC-22 to discuss a recent successful narcotics deal.

30. On December 11, 2003, by telephone in Belgium,
defendant ITZHAK ABERGIL instructed defendant OZIFA to get
everyone together for a meeting, and to inform UC-25 that
defendant ITZHAK ABERGIL had the ability to supply drugs to him
wherever UC-25 wanted the drugs.

31L. On December 11, 2003, by telephone in Belgium,
defendant ITZHAK ARERGIL inguired what defendant OZIFA was doing
with narcotics proceeds.

32. On December 12, 2003, by telephcne in Belgium,
defendant CZIFA asked UC-19 to take care of the getting the MDMA
ready for a customer while defendant OZIFA was out of town.
Defendant OZIFA told UC-19 that defendant OZIFA did not want bad
guality MDMA and the MDMA deal would happen on December 16, 2003.

33. On December 13, 2003, in Los Angeles, California,
Wilson instructed Baldwin to travel to Belgium in order to ship
MDMA to the United States.

34. On December 16, 2003, in Antwerp, Belgium, Haziza
delivered approximately 30 kilograms of MDMA to Baldwin in a
hotel room,

35, From December 16, 2003, through December 23, 2003,
Baldwin, from Belgium, sent approximately seven packages
containing approximately 30 kilograms of MDMA to locations in Los
Angelies, California.

36. On December 23, 2003, in Los Angeles, California,
Marciano used a prepaid calling card to call a Belgian telephone

number that belonged toc Haziza.
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37. On December 24, 2003, in Los Angeles, California,
Marcianc used prepaid calling cards from pay telephones to
contact Wilson.

38. On December 24, 2003, in Los Angeles, California,
Marciano went to an internet c¢afé to access the DHL website and
check on the airway bill numbers of packages containing MDMA sent
by Baldwin.

3%. On May 2, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAX ABERGIL informed defendant OZIFA that UC-192 found some
good narcotics, and asked defendant OZIFA for an update on the
narcotics proceeds. Defendant CZIFA told defendant ITZHAK
ABERGIL that he had received $20,000 and was expecting the
delivery of another $60,000.

40. On May 2, 2004, by telephone, defendant ITZHAK ABERGIL
and defendant OZIFA discussed a narcotics deal concerning an
unindicted co-conspirator {(“UC-9").

41. On May 3, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL instructed defendant OZIFA to give money to UC-19,
and told defendant OZIFA that he would finish up a deal and leave
for Thailand.

42. On May 5, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL directed defendant OZIFA to get everything
together and saild he would tell defendant OZIFA where to go.

43. On May 5, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL spoke to defendant CZIFA about getting him money
and taking it from “another account” to give to defendant ITZHAK
ABERGIL. Defendant OZIFA explained that when the money was

released from one location, he would give it to defendant ITZHAK
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44, On May 16, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL wag updated by UC-19 about collecting money from
narcotics customers, and was also informed that UC-19 was still
working with defendant CZIFA to finish a narcotics transaction.

45. On May 31, 2004, by telephone in Belgium, defendant
OZIFA spoke to Haziza about how Haziza failed to receive drug
proceeds from a customer.

46. On May 31, 2004, by telephone, defendant ITZHAX
ABERGIL, in Belgium, called Israel to inquire about the new law
in Israel on organized crime.

47. On June 1, 2004, by telephcne in Belgium, defendant
QZIFA called the Crown Plaza Hotel in Antwerp, Belgium, and asked
for Haziza and the room of another unindicted co-conspirator
{(“gC-237).

48. On June 1, 2004, by telephone in Belgium, Haziza asked
defendant Q0ZIFA 1f it was okay to mix valium in with the “batch,”
and defendant OZIFA replied that Haziza could mix a littie, but
not too much.

49. On June 92, 2004, by telephone in Belgium, defendant
OZIFA and UC-189 callied defendant ITZHAX ABERGIL and UC-19's
brother to notify them that defendant O0ZIFA and UC-19 had been
arrested using fake passports, and instructed defendant ITZHAXK
ABERGIL and UC-19’sg brother to clean out CZIFA’'s house.

50. On June 26, 2004, by telephone in Belgium, defendant
CZIFA spoke to UC-22 in Israel about defendant OZIFA’s anger with
Haziza, and how Haziza could be a potential government witness

against them.

61




L o () g

o ee ~ O

10

12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

26
27
28

51. On June 26, 2004, by telephone in Belgium, defendant
OZIFA spoke to Haziza about his anger with Haziza for “messing
with the batch.” Defendant OZIFA said he wanted to kill Haziza
for ruining their *“product.”

52. On June 28, 2004, by telephone in Belgium, defendant
OZIFA spoke to UC-22, in Israel, regarding the arrests of
Marciano and others and expressed his anger at Haziza.

53. On July 15, 2004, in Japan, UC-19 and other members of
the Abergil Family attempted to import 60,000 tablets of MDMA
into Japan from Europe.

54. ©On July 26, 2004, by telephone in Belgium, UC-1% spoke
with an MDMA source of supply in the Netherlands about an order
of 100,000 tablets of MDMA with a “horse” logo.

55. Oon July 27, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL and UC-19 discussed negotiations for MDMA on July
26, 2004.

56. Cn July 29, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL and UC-19 discussed problems with the drug
importation into Japan, and UC-19 told ITZHAK ABERGIL that they
were doing better from an organizatiocnal point of view.

57. On August 3, 2004, by telephone in Belgium, defendant
ITZHAK ABERGIL asked UC-19 for an update on a deal, and told
defendant ITZHAX ABERGIL that he took someone Lo a meeting and

that he was trying to arrange the “other thing” with China.
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COUNT EIGHT
[21 U.S8.C. 8§ 952(a) and 963]

A, OBJECT QF THE CONSPIRACY

Beginning on an unknown date and continuing to on
or about August 2004, in Los Angeles County, within the Central
District of California, and elsewhere, defendant ITZHAK ABERGIL,
also known as {(“aka”) Itzhak Abergel, aka Yitzhak Abergel, aka
the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the South
{(“ITZHAK ABERGIL”), defendant ISRAEL OZIFA (“OQZIFA") aka Israel
the Tall, aka the Tall One, and others known and unknown to the
Grand Jury, knowingly and willfully conspired and agreed with
each other to commit the following offense against the United
States: importation of 3,4-methylenedioxy- methamphetamine
("MDMA"), a schedule I controlled substance, into the United
States, in violation of Title 21, United States Code § 952(a}.

B. MEANS BY WHICH THE OBJECT QF THE CCNSPIRACY WAS TO BE

ACCOMPLISHED

The means by which the object of the conspiracy was to be
accomplished as alleged in Count Seven are re-alleged as if fully
set out and incorporated by reference herein.

C. OVERT AJTS

The overt acts performed in furtherance of the conspiracy

alleged in Count Seven are re-alleged as if fully set out and

incorporated by reference herein.
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COUNT NINE
{18 U.8.C. 8§ 894, 2]

From in or about May 2002 to in or about March 2004, in Los
Angeles County, within the Central District of California, and
elsewhere, defendant SASSON BARASHY, also known as (“aka”) Sasson
Barashi {“BARASHY"), defendant YORAM EL-AL, aka Yoram Alal, aka
the Wounded {*EL~ALY), and others kncwn and unknown to the Grand
Jury, participated in the use of extortiocnate means to collect
and attempt to collect an extension of credit and to punish a
person for the non-repayment of an extension of credit, in that
defendant BARASHY and defendant EL-AL, and othersg, did knowingly
and unlawfully threaten, expressly and implicitly, the use of
violence and other criminal means to cause harm to the person,
family, reputation, and property of Eliyahu Hadad (“Hadad”), in
order to collect and attempt to collect an extension of credit
from Hadad, and to punish Hadad for the non-repayment thereocf.

Defendant ITZHAK ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka Yitzhak
Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the
South, and defendant MEIR ABERGIL, aka Meir Abergel, knowingly
and intentionally aided, abetted, counseled, commanded, induced,

procured, and caused the commission of this offense.
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COUNT TEN
{18 U.s.C. §§ 1951, 2i

From in or about May 2002 to in or about March 2004, in Los
Angeles County, within the Central District of California, and
elsewhere, defendant SASSON BARASHY, also known as (*aka”)
Sasson Barashi (“*BARASHY”), defendant YORAM EL-AL, aka Yoram
Alal, aka the Wounded {(“EL-AL”";, and others known and unknown to
the Grand Jury, obstructed, delayed, and affected commerce and
the movement of articles and commodities in commerce by
extorticn, and attempted to do so, and threatened physical
viclence to persons and property in furtherance of a plan and
purpose to commit extortion, in that defendant BARASHY and
defendant EL-AL unlawfully tock and obtained property and funds
from Eliyahu Hadad, and attempted to do so, against hisg will by
means of threatened force, violence, and fear of injury,
immediate and future, to his person, tc the person of members of
his family, and to his property.

Defendant ITZHAK ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka Yitzhak
Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the
South, and defendant MEIR ABERGIL, aka Meir Abergel, knowingly
and intenticnally aided, abetted, counseled, commanded, induced,

procured, and caused the commission of this offense.
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CCOUNT ELEVEN
[18 U.8.C. §§ 894, 2]

From in or about March 2003 to in or about March 2004, in
Los Angeles County, within the Central District of California,
and elsewhere, defendant SASSCON BARASHY, also known as {“aka”)
Sasson Barashi {("RARASHY”), defendant YORAM EL-AL, aka Yoram
Alal, aka the Wounded (“EL-AL”), and others known and unknown to
the Grand Jury, participated in the use of extortionate means to
collect and attempt to collect an extension of credit and to
punish a person for the non-repayment of an extension of credit,
in that defendant BARASHY and defendant EL-AL, and others, did
knowingly and unlawfully threaten, expressly and implicitly, the
use of violence and other criminal means to cause harm to the
person, family, reputation, and property of Viken Keuylian
(*Keuylian”), in order to collect and attempt to collect an
extension of credit from Keuylian, and to punish Keuylian for the
non-repayment thereotf.

Defendant ITZHAK ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka Yitzhak
Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the
South, and defendant MEIR ABERGIL, aka Meir Abergel, knowingly
and intentionally aided, abetted, counseled, commanded, induced,

procured, and caused the commission of this offense.
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COUNT TWELVE
[18 U.s8.C. §§ 1951, 2]

From in or about March 2003 to in or about March 2004, in
Los Angelesg County, within the Central District of California,
and elsewhere, defendant SASSCN BARASHY, also known as (“aka”)
Sasson Barashi (“BARASHY” ), defendant YORAM EL-AL, aka Yoram
Alal, aka the Wounded (“EL-AL"}, and cthers known and unknown to
the Grand Jury, cobstructed, delayed, and affected commerce and
the movement of articles aﬁd commodities in commerce by
extorticon, and attempted to do so, and threatened physical
viclence to persons and preoperty in furtherance cf a plan and
purpose to commit extortion, in that defendant BARASHY and
defendant EL-AL unlawfully took and obtained property and funds
from Viken Keuylian, and attempted to do so, against his will by
means of threatened force, violence, and fear of injury,
immediate and future, tc his person, to the person of members of
his family, and to his property.

Defendant ITZHAK ABERGIL, aka Itzhak Abergel, aka Yitzhak
Abergel, aka the Friend, aka the Bilg Friend, aka the Man From the
South, and defendant MEIR ABERGIL, aka Meir Abergel, knowingly
and intentionally aided, abetted, counseled, commanded, induced,

procured, and caused the commission of this offense.
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COUNT THIRTEEN
[18 U.8.C. § 1956(h}]

A CBJECT OF THE CONSPIRACY

Beginning on an unknown date and continuing until in or
about September 2004, in Los Angeles County, within the Central
District of California, and elsewhere, defendant ITZHAK ABERGIL,
also known as {“aka”)} Itzhak Abexrgel, aka Yitzhak Abergel, aka
the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the South
(“ITZHAK ABERGIL”), defendant MEIR ABERGIL, aka Meir Abergel
(*"MEIR ABERGIL”), defendant SASSON BARASHY, also known as (“aka”)
Sasson Barashi (YBARASHY”), and defendant YORAM EL-AL, aka Yoram
Alal, aka the Wounded (“EL-ZL"), and others known and unknown to
the Grand Jury, knowingly and wilifully conspired and agreed with
each other to commit an coffense against the United States,
namely:

Knowing that property involved in financial transactions
represented the proceeds of some form of unlawful activity, and
which property was, in fact, the proceeds of specified unlawful
activity, that is, collections of extensions of credit by
extortionate means, in violation of Title 18, United sStates Code,
Section 894, to conduct and attempt to conduct financial
transactions, knowing that the transactions were designed in
whole or in part to conceal and disguise the nature, location,
source, ownership, and control of said proceeds, in violation of
18 U.s8.C. § 1956(a) (1) (B) (1}.

B. MEANS BY WHICH THE OBJECT CF THE CONSPIRACY WAS TO BE

ACCOMPLISHED

The object of the conspiracy was to be accomplished in
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substance as follows:

1. The Grand Jury re-alleges and incorporates by reference
sub-paragraphs 1(a) through 1{m) of Subsecticn D of Count One.
C. QVERT ACTS

Tn furtherance of the conspiracy and to accomplish the
object of the conspiracy, defendant ITZHAK ABERGIL, defendant
MEIR ABERGIL, and defendant EL-AL, and other co-conspirators
known and unknown te the Grand Jury, committed the following
overt acts on or about the following dates, among others, within
the Central District of California and elsewhere:

1. The Grand Jury re-alleges and incorporates by reference
paragraphs 1 through 161 of Subsection F of Count One setting

forth the overt acts of the conspiracy alleged in Count One.
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COUNTE FOURTEEN THRCUGH EIGHTEEN
[18 U.s.C. 8§88 195s6{a) (1) (B), 2]

On or about the dates lisgted below, in Los Angeles County,
within the Central District of California, defendant SASSON
BARASHY, aka Sasson Barashi (“BARASHY"), defendant YORAM EL-AL,
aka Yoram 4lal, aka the Wounded (“EL-AL"), and otherg known and
unknown to the Grand Jury, knowing that the property involved in
financial transactions represented the proceeds of sgome form of
unlawful activity, conducted, attempted to conduct, and aided,
abetted, counseled, commanded, induced, procured, and caused
others to conduct such financial transactions, namely, the
movement of monetary instruments by wire, delivery, and other
means as set forth below, which affected interstate and foreign
commerce, and involved the proceeds of specified unlawful
activity, that is, collections of extensiocns of credit by
extorticnate means, in violation of Title 18, United States Code,
Section 894, knowing that the transactions were designed in whole
or in part to conceal and disguise the nature, location, source,
ownership, and control of the proceeds of said specified uniawful

activity.

COUNT CATE AMOUNT DESCRIPTION

FOURTEEN 4-30~03 $652,852 | Wire Transfer by Viken
Keuylian (“Keuylian”} to
California Attorney’s Client
Trust Account

FIFTEEN 5-02-03 $152,812 | Transfer of Cashier’s Check
Obtained by California
Attorney Made Payable to
“Gabriel Harroch”
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SIXTEEN

5-02-03

$500,000

Transfer of Cashier’s Check
Obtained by California
Attorney Made Payable to
“Gabriel Harroch”

SEVENTEEN

5-06-03

$ 45,000

Wire Transfer by Keuylian to
California Attorney’s Client
Trust Account

EIGHTEEN

5-07-03

S 44,988

Transfer of Cashier’s Check
Obtained by California
Attorney Made Payable to
*Gabriel Harroch”
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COUNTS NINETEEN THROUGH TWENTY-SIX
[18 U.S.C. 8§ 19856(a) (1) (B), 2]

Oon or about the dates listed below, in Los Angeles County,
within the Central District of California, defendant SASSCON
BARASHY, aka Sasson Barashi (“BARASHY"), defendant YORAM EL-AL,
aka Yoram Alal, aka the Wounded (“EL-AL”), defendant ITZHAK
ARERGIL, also known as (*aka”) Itzhak Abergel, aka Yitzhak
Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the
South (®ITZHAK ABERGIL”), and others known and unknown te the
Grand Jury, knowing that the property involved in financial
transactions represented the proceeds of some form of unlawful
activity, conducted, attempted to conduct, and alded, abetted,
counseled, commanded, induced, procured, and caused others to
conduct such financial transactions, namely, the movement of
monetary instruments by wire, delivery, and other means ag sget
forth below, which affected interstate and foreign commerce, and
involved the proceeds of specified unlawful activity, that is,
collections of extensions of credit by extortionate means, in
violation of Title 18, United States Code, Section 8§94, knowing
that the transactions were designed in whele or in part to
conceal and disguise the nature, location, source, ownership, and

control of the proceeds of said specified unlawful activity.

CQUNT DATE AMOUNT DESCRIPTION

NINETEEN 5-22-03 & 50,000 | Transfer of Florida Bank
Cashier’'s Check to Florida
Attorney’s Client Trust
Account
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14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28

TWENTY

6~18-03

$ 50,000

Wire Transfer by Flecrida
Attorney teo California
Attorney’'s Client Trust
Account

TWENTY -ONE

65-24-03

$147,000

Wire Transfer from California
Attorney’s Client Trust
Account to *M. Gabriel
Harxroch”

TWENTY -TWO

$-312-03

$250,000

Delivery of Richaxrd Aronsky
Check to Florida Attorney's
Client Trust Account

TWENTY~-THREE

9-19-03

$ 25,000

Delivery of Florida Bank
Cashiexr’s Check to Florida
Attorney’s Client Trust
Account

TWENTY -FOUR

9-25-03

$ 8,000

Delivery of Florida Bank
Cashier’s Check to Florida
Attorney’s Client Trust
Account

TWENTY-FIVE

9-25-03

$ 3,000

Delivery of Ilene Weltz Check
to Florida Attorney’s Client
Trust Account

TWENTY-SIX

9-30-03

$250,000

Wire Transfer from Florida
Attorney’s Client Trust
Account o “M. Ben Harosh
Gabriel”
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COUNTS TWENTY-SEVEN THRCOUGH THIRTY-ONE
[18 U.S.C. §§ 1557, 2]

On or about the dates listed below, in Los Angeles County,
within the Central District of California, defendant SASSON
BARASHY, aka Sasson Barashi (“BARASHY”), defendant ITZHAK
ARERGIL, also known as {(“aka”) Itzhak Abergel, aka Yitzhak
Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the
Socuth (“ITZHAK ABERGIL”), and defendant YORAM EL-AL, zka Yoram
Alal, aka the Wounded (“EL-AL”), and others known and unknown to
the Grand Jury, knowingly engaged in, attempted to engage in, and
aided, abetted, counseled, commanded, induced, procured, and
caused others to engage in monetary transactions in criminally
derived property of a value greater than $10,000, through a
financial institution, affecting interstate and foreign commerce,
that is, deposits and transfers of monetary instruments in the
amounts listed below, such property having been derived from
specified unlawful activity, that is, collections of extensions

of credit by extortionate means, in violation of 18 U.5.C. § 834.

COUNT DATE AMOUNT DESCRIPTION

TWENTY-SEVEN | 5-22-03 $ 50,000 | Transfer of Florida Bank
Cashier’s Check to Florida
Attorney’s Client Trust
Account

TWENTY-EIGHT | 6-18-03 $ 50,000 {Wire Transfer by Florida
Attorney to Califernia
Attorney’s Client Trust
Account

TWENTY-NINE 6-24-03 $147,000 | Wire Transfer from California
Attorney Client Trust Account
to “M. Gabriel Harroch”

THIRTY 9-12-03 $250,000 |Delivery of Richard Aronsky
Check to Florida Attorney’s
Client Trust Account
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THIRTY-ONE

9-30-03

$250,000

Wire Transfer from Florida
Attorney’s Client Trust
Account to “M. Ben Harocsh
Gabriel”
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COUNT THIRTY-TWO
[18 U.S.C. §§ 1957, 2]

On or about the dates listed beleow, in Los Angeles County,
within the Central District of California, defendant ITZHAK
ABERGIL, also known as (*aka”) Itzhak Abergel, aka Yitzhak
Abergel, aka the Friend, aka the Big Friend, aka the Man From the
South, defendant MEIR ABERGIL, aka Meir Abergel, and defendant
YORAM EL-AL, aka Yoram Blal, aka the Wounded, and others known
and unknown to the Grand Jury, knowingly engaged in, attempted to
engage in, and aided, abetted, counseled, commanded, induced,
procured, and caused others to engage in monetary transactions in
criminally derived property of a value greater than $10,000,
through a financial institution, affecting interstate and foreign
commerce, that is, deposits and

/17
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transfers of monetary instruments in the amounts listed below,
such property having been derived from specified unlawful
activity, that is, collections of extensions of credit by

extortionate means, in viclation of 18 U.8.C. § 894.

COUNT DATE OF AMOUNT DESCRIPTION
CHECK

THIRTY -TWO 11-12-03 | $330,000 |{Deposit of a Cashier’s Check
from the First International

Bank in Tel Aviv

A TRUE BILL
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United States Attorney
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Task Force Section
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Organized Crime Drug Enforcement
Tagk Force Section
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Agsigtant United States Attorney
Organized Crime Drug Enforcement
Task Force Section
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